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turistična kmetija Obolnar

Tel: 07/816 33 10
Sevnica, Glavni trg 26

Dušan Može s.p., Stari trg 23, Trebnje 
07/30-44-7«7,041/368-114

/7?77P7/////////
TEMNENJE STEKEL

GSM: 041/500 483 
Slakova 1, 8210 TREBNJE Peter Borinar s p

FRIZERSKI SALON
SimPLE |

www.simple.si
SIMPLE Stari trg 48, Trebnje, tel.:07 34 60 814 
SIMPLE Vodohrane 18 Ivančna Gorica, tel.:01 78 96 494

AVTOELEKTRIKA 
REDEK S m

VINA GORICA 12-TREBNJE-07 30-44-513

AVTO TRCBAIE
URADNI PRODAJALEC IN SERVISER VOZIL FIAT IN UNCIA

Glavarjeva 10 TREBNJE Tel: (07) 3481-700
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POPUSTI ZA SERVISERJE 
m AVTOMEHANIKE 
TOMOS REZERVNI DELI 
DOSTAVA

•PE NOVO MESTO ■ PE OKREPČEVALNICA
Seidlova cesta 15; 07/3371-241 Koštialova 1, NM; 07/3370-460

■PE METLIKA -PE ŠENTJERNEJ
Kidričevo naselje 9; 07/3063-040 COŽ 8; 07/3370-830

MOTOROIL

■LETNE PNEVMATIKE

■OUA -VEČ KAKOVOSTNIH RAZREDOV

■ KONČNIKI, ZGLOBI, ČRPALKE VODE,...

■FILTRI OUA, GORIVA, ZRAKA, AMORTIZERJI, 
ZAVORNI DISKI, PLOŠČICE, TESNILA, ČEUUSTI, 
ZAVORNI CILINDRI, SVEČKE,...

IflSflTtlfl
OKI m&m

I Kakovostna energetsko varčna PVC okna in vrata, senčila in 
okenske police.
Strokovno svetovanje in montaža v 
novogradnje ali suhomontaina 

| menjava z zaključnimi deli.

em
Deedd.o.0., Ljubljana
PE TREBNJE, Obrtniška 39, Trebnje
Tel: 07/34-66-111. Fax: 07/34-66-110^ A *
Gsm: 031/605-610 
E-pošta: pe. trebnje@volja. net

H Delouni čas: pon, tor, čet, pet 8-l6h, sre 10-18h, sob. po dogovoru

PETR
ŽENSKO IN MOŠKO KKOJRŠTVO

a šivanje vseh ženskih in
moških oblačil

• tudi za močnejše postave|lWt
m M *

11 M. iza posebne priložnosti:
■ obhajila in birme 
.poroke

( -4Petra Skoda s.p
f r.

Šentrupert 121 
^232 Šentrupert 

el.: (07)30-40-087 
Slifl: 031 848 229

petra.skoda@email.si

Telefon
041 996 999

Zn vsebino oglasu odgovarja naročniki
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PREVOZI Z MODERNIMI VISOKO- 
TURISTIČNIMI AVTOBUSI

AVTOBUSNI PREVOZI IN SERVIS

NOVHK
07/81 62 960, 041/637 443

CEMENTNI IZDELKI

BREZNIKAR
IZDELKI ZA VRT IN OKOLICO 
Straža 13 • 8232 Šentrupert 

Tel.: 07/ 34 34 590 • Fax: 07/ 34 34 591 • Gsm: 041 427 652

til|il Plul MUH o.|i _ -

CJDi

VINOGRADNIŠKI STEBRIČKI
BRAJDNIKIMNiOREGNEIRREKuADE \.

HAZLII
S 0KRA!

KANALETE |

TT FONTANE
.ran Z MIZICO ALI

OGRAJNI ELEMENTI

CNI MOTIVI 
SNIH KIPCEVfk"'

KORITA ZA 
ROŽE

»RAZLIČNIH 
OBLIK IN 
VELIKOSTI

'C"
m # C

1 “j'ji ,

KOMPOSTNIH ■

računalniki

vTZ

GSM: 041 703005 
^PRODAJA - SERVIS ♦ TEL: 07 30-45-606'

imiAVA FASAD:
- FASADNI SIMM STIROPOR 
-FASADNI SISTEM PlUTA 
-FASADNI SISTEM OPFN 
-FASADNI SISTEM NOVOTERM
- STROJNI OMETI 

(MANJI IN NOTRANJI)

PLESKARSTVO;
-PLESKANJE FASAD 
-PLESKANJE NOTRANJIH PROSTOROV
- PLESKANJE NAPUŠiA IN DRII6IN

LESENIH mm
- PLESKANJE RADIATORJEV IN CEVI
- POLAGANJE MAVČNIH PLOŠČ __

'Eu/MUMI UMilMSJJSl

IVAN ILNIKAR S.P., PLOSKA 14, TREM; (07) 30-45S54,041-779-808

DRUŽINSKI IZLET

POHOD OB
' /', • •

DNEVU
DRUŽINE

t .>1V soboto, 14. maja se je 22 malih pohod
nikov iz Vrtca Trebnje, skupaj s svojimi 
starši, podalo na Lovrenc. Ob 8. uri smo 
se zbrali pred enoto Kekec, od koder nas 
je avtobus odpeljal do Okroglic. Od tu nas 
je Marjan, vodnik PD Trebnje, vodil po 
razgibanih gričkih do našega cilja. Po pri
bližno uri hoje smo prispeli na vrh Lov
renca. Okrepčali smo se z malico iz na
hrbtnikov, si malo odpočili in poklepeta
li. Malo utrujeni, a dobre volje, smo se od
pravili v dolino z novimi izkušnjami in le
pimi vtisi ter se v zgodnjih popoldanskih 
urah pripeljali v Trebnje.

(Marija in Milena)
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Pohoda na Lovrenc se je udeležilo 22 otrok iz trebanjskega vrtca in še 
enkrat toliko staršev. Izkoristili so lep dan in združili prijetno s koristnim.

ŠENTRUPERT’

DOMAČINI DRUGI

Domačini z slavnim sponzorjem Gostilno Jaklič so se uvrstili na 2. mesto

V Šentrupertu je bdv soboto, 18. junija 2005 v sklopu Cvičkarije 2005 in 
v organizaciji KS Šentrupert odisran turnir v malem nogometu. Na 

tamkajšnjem asfaltnem igrišču se je 
zbralo 7 ekip, (Šentrupert, Albatros, 
ŠD Dol. Nemška vas, Paradiž, ŠD Dole, 
Črički, Rem) katere so organizatorji

• ZA 3. MESTO: Paradiž - Dol. Nemška 
vas 3:1

• ZA l.MESTO:Šentrupert - REM 1:4

• KONČNI VRSTNI RED: 1. Rem, 2. Šent
rupert, 3. Paradiž, 4. Dol. Nemška vas

• NAJBOLJŠI STRELEC: Ivo Furdi (REM) 
8 golov

• NAJBOLJŠI VRATAR: Sebastjan Pirnat 
(Dol. Nemška vas)

razvrstili v dve skupini. Ekipe 
so se med seboj po posameznih 
skupinah pomerile vsaka proti 
vsaki, najboljši dve ekipi iz vsake skupine pa sta se uvrstili v nadaljeva
nje, v polfinale in finale. Prijavnina za udeležbo na turnirju je znašala 
5.000 SIT, nagrade pa so prejeli najboljši strelec turnirja, vratar in prve 
tri ekipe. Zmagovalna ekipa je prejela še prehodni pokal in 20.000 SIT, 
drugouvrščena ob pokalu še 10.000 SIT in tretjeuvrščena ob pokalu 
5.000 SIT. Thrnir je trajal od 11. do 20. ure, nagrade najboljšim pa so 
podelili isti dan zvečer na tradicionalni prireditvi Cvičkarija. (zsm)

MOKRONOG

SEJMI SE ŽIVIJO
Morda so mokronoški sejmi še največja značilnost tega 
kraja, saj se na tem koncu vsako tretjo soboto že leta in 
leta srečujejo ponudniki različnih storitev. In seveda 
kupci, potrošniki. Tokrat smo ga obiskali tudi mi, kar ta
ko, iz firbca. In imeli smo kaj videti... Domačih ponud
nikov je bilo izredno malo, verjetno bi se jih dalo našteti 
na prste ene roke, je pa zato veliko več temnopoltih Slo
vencev (in tudi drugih) iz SV dela naše domovine. Trgov
ci ponujajo različne stvari in če vas tovrstni nakupi ne 
motijo, se da z lahkoto zapraviti vsaj pol plače. O kvaliteti 
izdelkov zaenkrat ne bomo govorili, čeprav bi bilo pot
rebno ravno temu posvetiti največ pozornosti. Imate iz
kušnjo? Sporočite nam jo, pomagajte drugim!!! (%sm)

-

Med, sadje, zelenjava, očala, košare, srajce, nogavice

Majice, modrčki, ure, pasovi, polnilci za GSM-je,... Sir. sladoled, igrače, kuhinjski noži, brusi, verige
' I — I

Za vsebino oglasa odgovarja naročnik!
llflUL
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|Če želite nakit UGODNO nakupovati, morate Zlatarno Mateja obiskati!

Oglasite se v naši prodajalni v Trebnjem, kjer vam 
nudimo ugoden nakup srebrnega „ x 
in zlatega nakita ter ur. <1NFT

Nudimo tudi popravila ter 
izdelavo poročnih prstanov
ZLATARSTVO “MATEJA”, Goliev trg 2, Trebnje; 07/30-45-773 

DEL. ČAS: pon. - petek, 9-17. ure, sobota 9.-12. ure

PVC in ALU OKNA TER VRATA
'o sekcijska in rolo vrata 

o senčila, zunanje rolete 

o lesena okna

Ji i S li 111

Tel.;07/34-34-860 
Csltl:041-581-524,031-222-593

TUDI KVALITETNO VGRADIMO 
(SUHA MONTAŽA)!

S/*.

%

UPRAVA:
Gubčeva c. Ib >,b/^ 
8210 TREBNJE °1/
Tel: 07 - 3460 - 690 
Tel: 07 - 3460 - 691
Gsm: 041 631 - 984
Fax: 07 - 3460 - 692 
E - naslov: monttim@siol.net 
info@monttim-sp.si 
www.monttim-sp.si

NOVO!
ZA VEČJE 

POSLOVNE 
OBJEKTE- 

PVC STREŠNA 
FOLIJA!

TEČAJ CPP
Informacije:

Zupančič Rudi; 041/517-776 

Srečno in varno vožnjo!

Tečaj iz cestnoprometnih predpisov 
bo v ponedeljek, 18. julija 2005, 

ob 18. uri
v Kulturnem domu Mokronog.

VABIMO VAS, DA SE V VROČIH 
POLETNIH DNEH OSVEŽITE

NA TK OBOLNAR

Spoštovani svojci umrlih!
Človek v svojem življenju ne 
sme biti nikoli sam. Še 
posebno ne, ob tako težki 
preizkušnji, kot je smrt 
bližnjega. Ker se zavedamo 
pomena zadnjega slovesa, vam 
želimo glede na dolgoletne 
izkušnje, ponuditi 
profesionalno uslugo. Na voljo 
smo vam, ne glede na dan ali 
uro.

Sonja Novak s.p.

'/.a vsebino oglasa odgovarja naročnik!
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glajenje notranjih prostorov • beljenje v različnih barvah 
• barvanje opažev, oken, vrat, ograj (lesenih in kovinskih) 
e beljenje vseh fasad v različnih barvah • izvedba različnih 
notranjih dekorativnih ometov • suhomontažna izvedba pregradnih 
sten, stropov in podstrešij z mavčnimi ploščami s toplotno in zvočno 
izolacijo vse do končne obdelave e po dogovoru poskrbimo tudi za

On
Robert Luzar s.p.

Hrastje 4, Mirna Peč,
Gsm: 031/340-958

MSeCOM
p.p. 265, H270, Krško

mm o m
0Xf6e

080 14 44
Tel.: +386 7 488 01 70, Fax: +386 7 488 01 73 

e-mail: secom.krsko@siol.net
internetna stran: www.oknainvrata.com A

Mepro d.o.o., Slakova ulica 7, Trebnje

MALICE1 JEDI Z ŽARA'JEDI PO NAROČILU'PIZZE
Vsa naročila sprejemamo na 

Gsm: 051/324-680

VSAK PETEK IN SOBOTO

ŽIVA GLASBA

V JULIJU BODO ZA ZABAVO 
POSKRBELI

NASLEDNJI ANSAMBLI:

- 09.7/05 ISKRA 
-IČ.OZ^S KRISTAL
- 23.7/05 ISKRA
- 30.7.'05 ISKRA

Sprejemamo naročila za zaključene družbe do 100 oseb

kultura ■ šport ■ rekreacija

■ RAZBORJE POD LISCO

SREČANJE KMETIC 
POSAVJA

V soboto, 18.06.2005 je bilo ob 11. uri v prijetni vasici na Raz- 
borju pod Lisco srečanje posavskih društev kmetic. Lepo šte
vilo zbranih kmetic iz Posavja (brežiške, krške in sevniške 
občine) so v cerkvi sv. Janeza Krstnika pozdravili predsed
nica društva kmetic Sevnica ga. Cilka Kranjec, sledili so 
predsednik KS Razbor g. Jože Imperl, župan občine Sevnica

in poslanec DZ g. Kristijan Janc ter pater dr. Karl Gržan, ki so navzoče postregli tudi z zanimivimi podatki o kraju sa
mem in življenju v njem. Pred domom krajanov je sledil nastop folklorne skupine Razbor, zatem v domu Razbor ogled 
komedije Toneta Partljiča Gospa poslančeva v izvedbi kulturnega, športnega in turističnega društva Blaž Jurko. Seve
da ni manjkalo raznovrstnih dobrot, ki so jih pripravile članice Aktiva kmetičkih žena Razbor, Loka in Breg, za pijačo 
je poskrbelo kulturno, športno in turistično društvo Blažjurko. V veselem razpoloženju so se nato preselile na kosilo 
na turistično kmetijo Močivnik v Okroglice, kjer je sledil zaključek ob zvokih ansambla Labirint. (Franc Šeško)

■ 3. b RAZRED OSNOVNE ŠOLE TREBNJE

KONEC
ŠOLSKEGA LETA

Konec minulega meseca so lahko otroci za dobra dva me
seca odvrgli torbe v kot. Več ali manj vsi učenci so za svoje 
starše pripravili nastop, mi pa smo obiskali učence 3- b 
razreda OŠ v Trebnjem. Učenci so zapeli nekaj pesmic, 
zaplesali, odigrali igrico o sovi Oki ter predstavili vsak 
drugega sošolca. Tisti bolj izurjeni, vsaj glede not, so odi
grali nekaj inštrumcntalnih skladb, na koncu pa za učite
ljici Jožico Marinčič in Ariadno Agnič pripravili drobno 
pozornost v obliki lončnice. Učiteljica se je staršem zah
valila za sodelovanje v minulem letu, tako staršem kot tudi otrokom pa, s cmokom v grlu, zaželela veliko uspeha v na
daljnjem življenju. Učiteljica pazagotovo ni bila edina, ki bi v tistem trenutku kmalu spustila solzico... (gsm)

NAGRADNA KRIŽANKA
V prejšnji številki ste si za pravilno rešeno križanko in 
z nekaj sreče lahko priborili nagrado, ki jo poklanja 
podjetje Goreč d.o.o.. Baterijo za vaš gsm aparat oz. 
kartušo za vaš tiskalnik nagrajenci prejmete na sedežu 
omenjenega podjetja na Obrtniški ulici 24 v Trebnjem, 
pred prevzemom pa se o samem prevzemu dogovorite 
s Tomažem na 070/666-555.
Srečni nagrajenci so:
1. Danica Pohar, NHM16, SEVNICA
2. Štejha Tratar, Kolonija 10, MOKRONOG 
3- Karmen Hočevar, Gorenja vas 53, MIRNA

Iskrene čestitke vsem nagrajencem!

Za vsebino oglasa odgovarja naročnik
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PE TREBNJE, Baragov trg 1

STE BILI POŠKODOVANI V 
PROMETNI NEZGODI?

ŽELITE PRIMERNO 
DENARNO ODŠKODNINO?

POKLIČITE BREZPLAČNO ŠTEVILKO

080 13 14

www.poravnava.si

SHIATSU

KLASIČNA

SONČNICA
Salon dobrega počutja

Klemenčič Jelka s. p.
Slakova ulica 39 

8210 Trebnje

INFORMACIJE IN REZERVACIJE 
TEL: (07) 30 41 190. GSM: 041 739 414

IZBIRATE LAHKO MED:

Sftiatsu masažo - sfara japonska masaža uvaja se s pritiskanjem na določene
dele telesa in tako izbotj&a pretok energije krvni obtok in splošno 
prožnost telesa

(Boumovo terapijo - avstralska masaža, gre za sistem nežnega m natančnega 
aktiviranja in sprostitve mišic, lot živcev m mišičnih ovojnic. 
Terapija harmomzira energijo in sprošča mišice

Tiffkftjno consftp masažo - izvaja se na stopalih s stimulacijo točk m posameznih
področij - s tem posredno stimuliramo posamezne 
organe, kr so povezani z njimi

Kjosično masažo z aromatičnimi olji - sprošča dušo m teto.

Organiziramo tudi predavanja in tečaje za dobro počutje duha in telesa 
(prehrana, biodinamična pridelava hrane, telesna vadba ...).

Več informacij na spletni strani www.soncnica.si

Skrivnost dobrega počutja je v tem, da si vzamete čas zase!

V" ir
m
r |

BOVVNOVA

REFLEKSNO CONSKA
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SREČO KASTELIC s.p., TRG 17, MIRNA PEČ 
GSM: 041-618-270, TEL: (07)30-78-175

LAMELNE ZAVESE

■ IZDEUVA IN MONTAŽA VSEH VRST SENČIL 
■ALU, PVC ROLETE IN ŽALUZIJE
■ LAMELNE ZAVESE 2 leti

PLISIRANE ZAVESE
gnrnniiie

KO SOME POSIJE,

P0GREBRE3R 
P0K0PSMŠKE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mesto 

in se trudimo biti n^jbop in neugodnejši.

Leopold Oklesen s.p., K Roku 26, Rovo mesto 
Tel.: 07/33 70 200-non stop
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CVETLIČARNA IN TRGOVINA
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1ARANZIRANJE DARIL IN DARILNI PROGRAM
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•POROČNI ŠOPKI IN ŠOPKI ZA RAZUti
"5 >3

•LONČNICE IN REZANO CVETJE

1 ŽALNI PROGRAM (venci,«Mmi,Miti sveč.,,)

o K Žnidaršič Petra s.p, cvetličarn--, sf^i 
° Pod gradom 15, Mokronog p a Volja.net

KDO GOVORI RESNICO?

ZAKAJ DSO TREBNJE 
NABAVLJA ZDRAVILA 
V LEKARNI STRAŽA?

"Odgovor, ki ga je podala direktorica Doma starejših ob
čanov Trebnje gospa Majda Ivanov v vašem časopisu ni 
korekten, zato želimo drugo stran medalje opisati tudi za
posleni iz lekarne Trebnje. Občani občine Trebnje imajo 
pravico izvedeti oba odgovora, zato prosimo, da naš čla
nek objavite, "so zapisali zaposleni v lekarni Trebnje 
in nadaljevali-.

"Dom starejših občanov Trebnje je v aprilu leta 2002 na 
podlagi zbranih ponudb kot dobavitelja zdravil izbral le
karno Trebnje, ki je lekarniška enota Dolenjskih lekarn. 
Dogovorili smo se, da jim dnevno oziroma po potrebi do
stavljamo zdravila in pomožna zdravilna sredstva, za nuj
ne primere tudi takoj. Vse je potekalo po dogovoru, ne
pravilnosti ni bilo, vendar v poletju leta 2004 nas niso več 
poklicali, da naj pridemo po recepte in dostavimo zdravi
la. Pred nami je bila dobaviteljica DSO Trebnje lekarna 
Škofljica z lekarniško podružnico Mirna in to tudi v času, 
ko lekarni nista imeli več uradno veljavnega dokumenta 
za poslovanje in smo mi kot konkurenca izpadli. DSO 
Trebnje nas leta 2004 ni obvestil o zbiranju ponudb, niti o 
tem, da z našim delom niso zadovoljni, niti nam niso spo
ročili, da so izbrali novega dobavitelja Lekarno Straža. To 
smo izvedeli od drugih.

Naša direktoricajanja Fortuna je poklicala gospo Majdo 
Ivanov, direktorico DSO Trebnje in vprašala, kako to, da 
nas niso povabili k zbiranju ponudb in ali niso bili zado
voljni z nami. Pogovarjali sta se po telefonu in gospa Iva
nov je odgovorila, da se niso odločili za drugo lekarno, 
ker bi bili z nami nezadovoljni in da tudi niso imeli ponov
nega zbiranja ponudb. Za Lekarno Straža so se odločili 
zato, ker je glavna sestra DSO Trebnje svetovala direkto
rici, da je tako boljše. Utemeljila je še z dejstvom, da so s 
tem dobaviteljem zadovoljni in se trenutno ne bodo pre
mislili, da bi ponovno zbirali ponudbe. Do danes lekarna 
Trebnje ni bila povabljena k ponovnemu zbiranju po
nudb. Torej lahko zaključimo, da konkurenčne cene, ka
kovostne usluge in ekonomsko najugodnejše ponudbe v 
tem primeru niso bile ključne za odločitev o dobavitelju. 

DSO Trebnje ima vso pravico poiskati najugodnejšega do
bavitelja, vendar si določenih stvari ni pošteno izmišljati. 
Predvsem ne na račun nekoga drugega, ki se zaradi tega 
počuti neenakopravno in obrekovano in z nekimi ocena
mi, ki spravljajo lekarno Trebnje v slabo luč.

Prijazno osebje Dolenjskih lekarn, 
lekarniške enote Trebnje, je užaljeno!

Lekarna Trebnje s podružnicama v Mokronogu in na Mir
ni je druga največja lekarna in takoj za lekarno Novo me
sto na območju Dolenjske in Bele krajine. V lekarni ima
mo več strokovnega kadra in daljši odpiralni čas od lekar
ne v Straži. Odprti smo tudi ob nedeljah in praznikih in v 
Novem mestu imamo dežurno lekarno 24 ur vse dni v 
letu.

Domu starejših občanov Trebnje smo nudili brezplačno 
dnevno dostavo, za izredne situacije tudi ob nedeljah, 
praznikih in v nočnih urah, s strokovno podporo na pod
ročju varne, kakovostne in učinkovite porabe zdravil in 
pomožnih zdravilnih sredstev ter na področju ustreznega 
transporta in hranjenja le-teh.

Spoštovana gospa direktorica Doma starejših občanov 
Trebnje! Na območju občine Trebnje imate konkurenčne
ga ponudnika, oddaljenega samo en kilometer od vašega 
doma. Vendar vi ste se odločili za Lekarno Straža kot do
bavitelja zdravil, čeprav postopek ni bil pravilen.” ((>sm)

NK MIRNA, U-10

ZMAGA TUDI NAD NOVO- 
MEŠČANI IN OLIMPIJO

/yV / ntll/IC/l /is/fhifL

Mladi nogometaši nogometnega kluba Mirna, selekcija 
U-10, so v ligi MNZ Ljubljana osvojili 1. mesto in se nato 
udeležili finalnega turnirja v Ljubljani (18.06.2005), kjer 
je nastopilo osem najboljših ekip vseh lig. V prvi tekmi so 
premagali vrstnike iz ekipe Ljubljana 
Šmartno z rezultatom 3:1, v drugi Olim
pijo 5:2 in v tretji, najboljši in najbolj dra
matični tekmi dneva pa verjetno najbolj
šo slovensko ekipo v tej kategoriji NS Por- 
toval iz Novega mesta z rezultatom 3:2.
Precej izmučeni so se v finalu pomerili z 
ekipo Factor iz Ljubljane in izgubili z re
zultatom 3:1. Pri rezultatu 2:1 so imeli 
nekaj lepih priložnosti za izenačenje, 
vendar se je sreča v tistih trenutkih mu
dila nekje drugje.

Vseeno je to osvojeno drugo mesto v kon
kurenci približno 50 ekip eden največjih 
uspehov mirnskega nogometnega kluba.

Fantom iskreno čestitamo in si želimo, 
da bi še naprej enako uspešno trenirali in 
zmagovali. (M Mirna )

TENIS

CVETO STIBILJ 
ZMAGAL TEDI LETOS

Cveto Stibilj, vrsto 
let Trebanjec, po no
vem pa ima zaradi 
službenih obvezno
sti na našem koncu 
le še vikend, preselil 
se je namreč v Ljub
ljano, se je tudi letos 
udeležil državnega 
prvenstva novinar
jev v tenisu, ki je bilo 
28. maja 2005 v Slo
venski Bistrici. V ka
tegoriji nad 55 let je 
osvojil zlato odličje, 
tako pa nadaljuje uspešno serijo zmag na tovrstnih pr
venstvih. Cveto Stibilj, sicer zaposlen na nacionalni 
RTV, je sicer tudi uradni prvak v kategoriji nad 45 let, 
naslov pa je osvojil na 27. svetovnem prvenstvu novi
narjev v tenisu, ki je bilo leta 2004 v Keszthely-ju ob Blat
nem jezeru na Madžarskem. (gsm)

Sploh obstaja boljši



reklamna sporočila naših oglaševaliev 08

MM

KOI

Kresetova 2,8210 Trebnje; Tel.: (07) 3461-850,852, fax: 07/3461-851

miiiiiiiiMiin
ffl OTTTOMU]

Gsm: 041-642-543; e-mail: rajko.rokvic@siol.net

• SVETOVANJE
• IZDELAVA
• DOBAVA

•DEM0NTAZA
• MONTAŽA
• ZIDARSKA OBDELAVA

PVC in ALU OKNA „
• tri tesnila
i odlična toplotna izolacija 
i tri, pet in šest komorni profili
> plinsko polnjena stekla U=l,l W/m2K
> dimenzije, oblike barve in odtenki . W.

po vaši želji ''

»NPR. DIMENZIJE OKNA 120 x IZff.lP’

32.775 SIT + DDV

t|!w

I |l i[ i|

PVC in ALU VRATA
• dimenzije po želji
• plinsko polnjeno steklo U=l,lW/m2K
• varnostno zaklepanje
• masivni tečaji
• varnostni cilindrični vložek s tremi ključi
• na sredini ojačana
• barva in oblika po želji

Od 117.228 SIT + DDV

VABLJENI V NAŠ SALON!

Dušan Može s.p., Stari trg 23, Trebnje 
07/30-44-747,041/368-114 __

)• STEKLENE VITRINE V 
/ • ZASTEKLITEV OKEN, VRS 
> »TERMOpAnSTEKLA \f

• OBDELAVA OGLEDAL
e fRAKTORSKA STEKLA /
• PESKANJE STEKU
• IZDEUV/VITRAŽEV \

(M

Pl

G7 DRUŽBA ZA VAROVANJEd.o.o.
Špruha 33, 1236 Trzin, Slovenija

SEKTOR DOLENJSKA
Ljubljanska cesta 27, 8000 Novo mesto 
Tel.: +386-7-337 10 00 
Fax: +386-7-331 61 33 
E-mail:info.dolenjska@g-7.si
http://www.g-7.si
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■ MOKRONOG

CVETLIČARNA 
BARBARA V NOVIH 
PROSTORIH

Konec meseca junija se je cvetličarna Barbara, katero že 
od leta 1999 dalje uspešno vodi ga. Stanislava Hlebec, 
preselila v nove, modernejše in predvsem večje prostore. 
Cvetličarna se nahaja v samem mestnem jedru 
Mokronoga, prodajni asortiman pa je tako širok in 
pester, da zadovolji še tako zahtevnega kupca. Poleg vseh

artiklov, ki jih imajo v trgovini, pa nudijo tudi dostave na 
želeno mesto ter dekoracije, tako svečane, kot žalne. 
»Kljub temu, da živim na Mirni, ostajam zvesta 
Mokronogu že od l. 81, ko sem kot delavka podjetja 
Agraria prišla v ta kraj. Tako sem že navajena ljudi 
in samega kraja, da bi mi gotovo kar nekaj 
manjkalo, če bi se z dejavnostjo preselila drugam*, je 
za Cajtng povedala Stanislava Hlebec. (mos)
Za vsebino oglasa odgovarja naročnik!____________________________________________

■ RAČJE SELO

OTVORITEV 
VODOVODA PESEK

V soboto, 25. junija 2005 so imeli v zaselku in vinski gorici Pe
sek pri Veliki Sevnici v Krajevni skupnosti Račje selo v Občini 
Trebnje prav poseben dan. Slovesno so odprli težko pričako
vani krak vodovoda in tako po dolgih letih prišli do zdrave pit
ne vode. Novi krak vodovoda je dolg 1,1 km. Vodovod so slo
vesno odprli direktor Javnega podjetja Komunala Trebnjejo- (PoKMarj^nn^r)
že Povšič, predsednik Krajevne skupnosti Račje selo Darko Pekolj in predstavnica gradbenega odbora Tončka Zupan
čič. Kot je vnagovoru krajanom in vinogradnikom povedal direktor javnega podjetjaKomunalaTrebnjeJožePovšič, je 
danes zdrava pitna voda izredno važna pridobitev za vsakega krajana ali občana. Pitna voda je važno in najpomemb
nejše živilo, podobno kot kruh ali mleko. Voda zelo vpliva na naše zdravje, saj jo stalno uživamo v takšni ali drugačni 
obliki, samostojno ali skupaj z drugimi živili. Do pitne vode imamo še vedno nespoštljiv odnos, ceniti jo znajo le tisti, ki 
je (še) nimajo, ali imajo oporečne vire (izvire) pitne vode. Skupna investicija je stala 10,7 milijonov SIT, od katerih je 
9,5 milijonov SIT javnih sredstev, 1,2 milijona SIT pa so posebej zagotovili krajani sami (poleg komunalnega prispev
ka in priključnih taks). Investicijo je vodilojavno podjetje Komunala Trebnje. Vodovod je opremljen tudi s tremi nad
zemnimi požarnimi hidranti, kar zagotavljajo dobro požarno varnost zaselka Pesek. (jp)

Na preobrazbo se lahko prijavite tudi vi. Izpolnjen kuponček pošljite na 
Cajtng, Gubčeva 28, 8210 Trebnje. Preobrazba je BREZPLAČNA!!!

M MALA LOKA

GALERIJA POI1NT
Obiskali smo galerijo na gradu Mala Loka in pri upo
dabljanju »Svete družine na begu« zalotili g. Dušana 
Šparovca. Galerija je polna umetniških del, katere si 
lahko ogledate vse od maja do septembra. G. Šparo
vec je na gradu že od 1.95 in se poleg slikarstva uk
varja tudi s študiji. Prvi sklop njegovega študija so bili 
"Cigani", v delu je drugi sklop Dolenjska pokrajina, 
tretji so misleci heretiki preroki, sedaj pa je v delu 
študija o svetopisemskih podobah. Na gradu je vse
skozi živahno. Stalne razstave in dogodki privabljajo 
goste iz raznih krajev. Thdi vi ste vabljeni v petek 8. 
julija v ob 22. uri, saj bodo ob lOOletnici filma na slo
venskem pripravili letni kino. (mos)
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Kmetijska zadruga Trebnje, z.o.o. 
Baragov trg 3, Trebnje
POSEBNA PONUDBA VIUUIU

ŽIVILA
SVINJSKO PLEČE BK - 850 SIT/KG KMEČKI HLEBEC IKG - 225 SIT/KOM

JUNECJA REBRA - 750 SIT/KG SVINJSKA REBRA - 750 SIT/KG

JUNECJ1 VRAT - PODPLECJE BK -1.150 SIT/KG

SLADOLEDI RAZLIČNIH OKUSOV - BANCA 4L /1.760 SIT
TRAJNO NIZKE CENE - BLAGOVNE ZNAMKE MERCATOR. 

UGODNE CENE SADJA IN VSE OSTALE AKCIJE MERCATORJA

■miiPiniHi pmm itohtii
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ iTEHNIČNE TRGOVINE

UGODNE CENE GRADBENIH MATERIALOV - BREZPLAČNA DOSTAVA 
(Z MOŽNOSTJO RAZKLADANJA NA GRADBIŠČU)

UGODNE CENE BELE TEHNIKE ŠIROKA IZBIRA SREDSTEV ZA VARSTVO RASTLIN
- Zamrzovalna skrinja LTH 3701 VGODHO !$? 
samo 61.990 SIT RIDOMIL-GOLD MZ Ikg 5.895 SIT

CENE VSEBUJEJO DDV IN VEUAJO DO RAZPRODAJE ZALOG_ _ _ _ _ _ _ _ _ _
VABLJEN! V POSLOVALNICE KMETIJSKE ZADRUGE TREBNJE!

PETER KOPRIVC s.p.

Lunačkova 16, Mirna
Tel.: 041/747-784, fax: 07/30-47-914
E-mail: instalacije.koprivc@siol.net

Ivan Jamšek s.p.

INDUSTRIJSKA PRODAJALNA

C danaT
OBČASNO V PRODAJI 
ROBA II. KVALITETE.

KI JE OBČUTNO CENEJŠA!
Glavna cesta 37, Mirna

Tel.: 07/3462-242; Gsm: 041/644-466 

Del. čas: pon.-pet. 7-16 ure, sob. 7-13 ure

UPERCENe

V0UUAVHSimon Gorenc s.p.

SSSr-si.«
np.lovni čas
Od pon. do petka

UGODnn POnUDBfl IRnKTORSKIII PREVmnTIK

REKORD

DANUBIANA

TRRVflL

Hauim O

PRODAJI!
GOiPODimiKEGn punn

mcumuiniORii zn vin vozim
uGOom popusti nviomomuKiii pnEvmnriK {•jrnUNLOF HauunO 6113333099

E£m£i TOVO ODODfitAR thcmc ■UUHIROm Sjouo. | wmicoNim

novo v PonuoBi avtobiobiukih pnevmflTiK nankang

NA ZALOGI ZE ZIMSKE PNEVMATIKE PO ZELO UGODNIH CENAH!
UGODnn ponuoim rovonniii m poirovoRnm pnevmnTiK
I FTTTTim TjUaSctsmau C+mjujvijOP HcmimO ■BIUNIRIIVAL (jmlliientol

t j.';N.V7»7"l C*jjvjvx.op

biocu

pnevmnTiKE zn moroRnn Koiem ■

mu Pinnscn r/r/cj ATS ^3 CD-^: rSaL Mo
PONUDBO PNEVMATIK IN PLATIŠČ PREVERITE

VELIKH IZBIRA 

POHIŠTUEnEGn in 

STHUBnEGR OKOVIH

©
MEHANOSERVIS
Trebnje d.o.o.

,E£/4^
_____ ____ _____

ZAPOSLIMO PRODAJALCA! 
Informacije na telefon 

07 346-05-90 
in

031 654 - 178

LES HRT, Rimska testa Ra, Trebnje 
Tel.: 07/3460-530

iRcovinnznvsEOBUKOvnuEiEsn
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TRGOVINA CEFIZELJ, TC SPAR TREBNJE
SZ

SE NIŽJE CENE V CEFIZLJU
Od 15. julija, ko se pričnejo razprodaje, 
vas vabijo k nakupu obutve tudi v trgovi- ^ 
ni Cefizelj vTC Spar Trebnje. Čeprav ima- 

_ jo že sedaj nizke cene, bo v času razpro- 
™ daje pri njih možno kupiti obutev za sko- ™s 

raj simbolično ceno. Ponudba trgovine 
Cefizelj je zelo široka, saj v prodajalni 
najdete vse od klasične in športne vse do 
moderne obutve. Ker pa je ravno čas po
čitnic in dopustov, je pri njih možno izbi
rati med veliko modeli natikačev, opank 
in sandalov. Poleg obutve si lahko dame 
pri njih izberejo tudi različne modele r
torbic. Niso pa seveda pozabili niti na
naj mlajše, saj je tudi otroški program 
obutve izjemno bogat.

»S prodajo v trgovini Ce- 
jf ’ j| fizelj smo izredno zado- 
MMm voljni. K nam prihajajo
1 in se tudi vračajo kupci

iz zelo različnih krajev «. * . KL 
■ Slovenije. To nam daje ?

samo potrditev, daje po- ___
trebno nuditi dobro, 

kvalitetno in cenovno dostopno blago«, 
nam je zaupal direktor podjetja g. Tomaž 

-f^am Lubšina.
Skupaj z ženo Aleksandro uspešno vodi- 

| ta poleg trebanjskega Cefizlja še pošlo- 
valnico v Ljubljani. Da pa bo podjetje os- 
talo družinsko, kot radi rečemo, sta pod- ■gPP 
jetnika Tomaž in Sandra poskrbela rav
no v tem času, saj sta v sredo 29. junija 
dobilaprvorojenca.
Čestitke tudi v imenu Cajtnga! fmosj

■ NATURISTIČNI KMETIJI OBOLNAR

ŠTUDENTSKI 
VIKEND 
INTELIGENCE 
IN CVIČKA

Klub študetov občine Trebnje (KŠOT) tudi letos prireja, 
tako kot vsako leto na Turistični kmetiji Obolnar na Čate
žu pri Trebnjem, "Študentski vikend inteligence in cvič
ka" (ŠVIC). Na velikem študentskem žuru, kamor so vab
ljeni tudi vsi neštudentje oz. vsi, ki si želijo dobre zabave z 
mladimi, bodo v dneh od 15. do 17. julija nastopili bolj in 
tudi manj znani glasbeniki. Med zvezde prireditve ned
vomno sodi Peter Lovšin (sobota), zelo znana pa sta tudi 
Slon & Sadež (petek) ter Zablujena generacija (sobota). 
Nastopili bodo še Pokerheads-i, Nameless-i, Od Francelna 
možgani in D Neeb (petek), v soboto pa tudi skupina Za- 
ka pa ne z znamenito Agropopovko Serbi. V nedeljskem 
dnevnem programu bo za dobro razpoloženje poskrbel 
DJVojc.
Na ŠVIC-u je torej pričakovati veliko mero dobre glasbe. 
Nedvomno bo k dobremu razpoloženju pripomogla tudi 
hrana in, skoraj bi pozabili, cviček, katerega KŠOT-ovci 
omenjajo že v nazivu prireditve.

CAJTNG
Prisotni se bodo pomerili tudi v turnirjih v košarki, nogo
metu in odbojki, ljubitelji kartanja pa tudi v taroku. Pri 
Občinarju bodo potekale tudi razne delavnice; masaža in 
čarovnik sta že itak atrakciji vsaka po svoje, body pain- 
tingpa zna biti prava paša za oči. Ponavadi za moške. 
Vstopnina za 3-dnevno zabavo znaša 2.500 SIT na dan 
prireditve oz. 500 SIT manj v predprodaji. Več informacij 
dobite zainteresirani na www.klub-ksot.si, lahko pa po
kličete tudi na040/645-252, Mitja.
Vabljeni torej vsi na vikend inteligence in cvička, 15., 16. 
in 17. ta mesec na TK Obolnar na Čatež pri Trebnjem. 
Predvidevamo, da bo vsega v izobilju. Je še kaj za do
dati??? (gsm )

MALI OGLASI
• DELO DOBI prodajalec v trgovini Les Art v Trebnjem; 
Mehanoservis d.o.o., 07/3460-590,031/654-178

• NUDIM likanje, čiščenje ter pomoč na domu starejši 
osebi; 031/471-270

• PRODAM parcelo 2.000m2 v okolici Trebnjega 
(Lukovek), ugodno; 040/283-776

• PRODAM digitalni fotoaparat Olympus Camedia C- 
350 za 25.000 SIT s spominsko kartico 256 MB (za cca 
330 slik) za 15.000 SIT; 041/745-374

• PRODAM zazidljivo parcelo 1.700m2 z vsemi 
priključki na relaciji Trebnje - Račje selo (ob Novolesu); 
041/718-934

• PRODAM lesene gajbe za krompir ali sadje in betonske 
okrasne jurčke in mušnicc; 031/295-901

• PRODAM zazidljivo parcelo 900m2, sončna lega, 5 km 
izven Trebnjega, cena po dogovoru; 0407678-555

• PRODAM DVD video player Denver, srebrn za 10.000 
SIT, telefon ISDN Eurit 35 s priključki za 18.000 SIT, 
telefon Iskra na tipke za 3 000 SIT, violino, malo, 
Bohemia, češka, stara 200 let za 20.000 SIT in likalnik na 
oglje, star za 7.000 SIT; 031/611-493

Sporočite mali oglas na tel 07/3466-380 ali na e-mailcajtng@siol.com. 
Na naših spletnih straneh bo objavljen TAKOJ, v Cajtngu pa ob izidu 

naslednje številke! Male oglase objavljamo BREZPLAČNO!
Za vsebino oglasa odRomrja naročnik!__________________ ______________________

■ NA TREBELNEM MAŠA ZA DOMOVINO IN...

KRESOVANJE OB 
DNEVU DRŽAVNOSTI

Občinski odbor Nove Slovenije in prizadevni krajani Tre
belnega so že petič pri cerkvici Sv. Rozalije nad Trebelnim 
pripravili mašo za domovino in kresovanje ob dnevu dr
žavnosti. Pred začetkom maše je mimo prizorišča prišla 
Urbanova konjenica in dve kočiji, na katerih so se pripe
ljali gostje prireditve. Dvajset kolesarjev Mlade Slovenije 
pase je pripeljalo s kolesi, saj so tu na Trebelnem zaključili 
tradicionalno kolesarjenje v čast domovini. Slovesno ma
šo s pomenljivo pridigo o domovini je daroval domači žup
nik, gospod Janko Novak, ki se je na koncu maše zahvalil 
domačinom, ki so na kakršenkoli način pomagali pri leto
šnjih obnovitvenih delih cerkvice in okolice.
Po zaključku cerkvenega dela prireditve je navzoče poz
dravil predsednik občinskega odbora Nove Slovenije, dr. 
Marjan Pavlin, ki je orisal pretekla kresovanja, tu pri Sv. 
Rozaliji, na Trebelnem in se zahvalil pobudniku obnovit
venih del, gospodu Grabnarju in prizadevnim krajanom, 
kisov petih letih opravili veliko del pri obnovi cerkvice, za
menjali so streho, postavili nova vrata, nadeli cerkvici no
ve žlebove, strelovod, napeljali elektriko, naredili drenažo, 
postavili nov kamniti prag in uredili okolico. Leta 2004 so 
pred cerkvico postavili nov evharistični križ. Prvi takšen 
križ je stal na istem mestu že od leta 1935, a so ga leta 1965 
podrli. Vsem navzočim je obljubil, da si bodo skupaj s kra
jani prizadevali, da bi eno najstarejših cerkvic čim prej ob
novili in da bi le-ta znova postala priljubljena božjepotna 
cerkvica.
Slavnostni govornik na prireditvi je bil minister za delo, 
družino in socialo, mag. Janez Drobnič, ki je spregovoril o 
nalogah, ki si jih je zastavil kot minister in o vrednotah, ki 
jih Slovenija potrebuje v času, ko so temeljne vrednote og
rožene, ko se nekritično uvaža različne novosti, ki niso v 
korist državljanov, ko je toliko nasilja v šolah in na ulici, 
drog, kriminala in drugih nečednosti.

Nato je spregovorila poslanka NSi v Državnem zboru, gos
pa Marjeta Uhan, evropski poslanec Lojze Peterle, ki je bil 
leta 2001 med pobudniki te prireditve na Trebelnem, Tine 
Vivod, podpredsednik Nove Slovenije za zamejce in Slo
vence po svetu. Projekt, »Vse najboljše, Slovenija«, tradicio
nalno kolesarjenje pa Sloveniji v čast domovini pa je pred
stavil predsednik Mlade Slovenije, Jernej Pavlin.
Gostje so nato prižgali kres. Z ognjemetom, ki je razsvetlil 
nočno poletno nebo in navdušil navzoče, se je končal 
uradni del prireditve. Zbrani so nato ob glasbi ansambla 
Koštruni razigrano nadaljevali druženje pozno v noč in se 
že veselili srečanja pri vse lepši cerkvici Sv. Rozalije prihod
nje leto. (BlažPavlin)



■ NOVINARSKA KONFERENCA SDS TREBNJE

JOŽE POVŠIČ 
BO KANDIDIRAL 
ZA ŽUPANA

Občinski odbor SDS Trebnje z olajšanjem pozdravlja ne
preklicni odstop ge. Marice Škoda s funkcije županje Ob
čine Trebnje. Zapletlo se je potem, ko je občanom in novi
narjem podala pisno izjavo o odstopu, uradne pisne izja
ve pa Občinski svet Občine Trebnje ni prejel. Dne 20. ju
nija 2005 se je na seji Občinskega sveta Občine Trebnje 
vse dobro razpletlo. Ves čas smo bili na stališču, da se mo
ra pred odstopom Marice Škoda imenovati podžupan, da 
projekti občine tečejo dalje brez zastoja. Naša svetniška 
skupina SDS v Občinskem svetu je to stališče tudi podprla 
in za izvolitev podžupana glasovala enotno skupaj z dru
gimi svetniškimi skupinami.

Naše stališče je nedvoumno: Obči
na Trebnje potrebuje resnega in od
govornega profesionalnega župa
na, ki bo zastopal veliko večino ob
čanov občine Trebnje. Župan je za
stopnik občanov, zato ga občani tu
di izvolijo na neposrednih volitvah. 
Občina Trebnje ima 18500 prebi
valcev in zaradi priseljevanja na 
avtocestni križ se število še poveču
je. Občina ima 221 naselij (največ 

od vseh občin v RS), površina je 317,1 km2, v občini je 16 
KS, kar posledično pomeni več problemov in več finanč
nega vlaganja v investicije (vodovodi, ceste, pločniki, os
novne šole...). Župan je »izvršilni organ« občine, Občin
ski svet je »zakonodajni organ«, občinska uprava pa je 
»servis« Občinskemu svetu, županu in občanom. Dokler 
ne bodo te relacije jasne vsem akterjem občinske politike, 
bo prihajalo do napetosti. Novi župan bo moral najti so
glasje v Občinskem svetu, umiriti strasti in zagotoviti, da 
bo Občinski svet deloval po Zakonu o lokalni samoupra
vi, Statutu Občine Trebnje in Poslovniku Občinskega sve
ta. Proračuna za leto 2005 in 2006 bosta morala doživeti 
rebalanse, v katerih se bodo upoštevali že sprejeti načrti 
razvojnih programov Občine Trebnje. Pričeti bo moralo 
izhajati Glasilo občanov, kot javno glasilo, namenjeno 
vsem gospodinjstvom v občini. Itd. Itd. Pri Izvršilnemu 
odboru SDS Trebnje je za kandidata za župana Občine 
Trebnje soglasno evidentiran predsednik Občinskega od
bora SDS Trebnje Jože Povšič, univezitetni diplomirani 
organizator in inženir strojništva, rojen 27.05.1955, sta
nujoč Gubčeva cesta 9, Trebnje, zaposlen v Javnem pod
jetju Komunala Trebnje kot direktor in edini član eno
članske uprave. Jože Povšič ima tudi podporo stranke 
SDS na državni in regijski ravni. Soglasni smo, da bojože 
Povšič funkcijo župana opravljal pošteno, ima veliko 
energije in znanja, pri delu je zagnan in bo funkcijo žu
pana opravljal v skladu z veljavno zakonodajo kot izvršil
ni organ Občine Trebnje. Prepričani smo, da ga bo volil
no telo (volilci in volilke) Občine Trebnje izvolilo za žu- 
panaObčineTrebnje.

Predsednik Občinskega odbora SDS Trebnje Jože Povšič 
se je v Celju dne 11.06.2005 sestal s predsednikom SDS in 
predsednikom Vlade RS g. Janezom Janšo glede avtoce
ste mimo Trebnjega. Sestanek je bil organiziran zaradi 
različnih izjav politikov in občanov v Občini Trebnje o 
umestitvi AC mimo Trebnjega. G. Janez Janša je povedal, 
da je trasa avtoceste po pobočju s strani Vlade RS sprejeta 
in da sklepa ne more ogroziti ne reverendum ali katera 
druga pobuda občanov Občine Trebnje. Trasa v pobočje 
je izbrana kot optimalna, stroka pa jo mora še strokovno 
umestiti v prostor, da bo čimmanj ogroženo naravno 
okolje. 'Uidi s strani predsednika Vlade RS so zagotovlje
ne vse poglavitne zahteve, ki jih je OO SDS Trebnje ves čas 
zagovarjal: ohranitev ponikalnice Temenice, obvoznica 
mimo Trebnjega in brezcestninska povezava po HI do 
Novega mesta. (OOSDS Trebnje)

politiko ■ križanko ■ zobouo 12

NAGRADNA KRIŽANKA
Pravilno rešite križanko, geslo, ki ga dobite 
na osenčenih poljih, prepišite na dopisnico 
in skupaj s svojimi podatki pošljite na nas
lov Cajtng, Gubčeva 28,8210 Trebnje.

SESTAVIL: 
GORAN SMUK

ORGAN, KIS 
KRČENJEM 
OMOGOČA 
GIBANJE 

TELES. DELA

PRISTANIŠČE
V

JORDANIJI

KRUTI
RIMSKI
CESAR

KRATICA
ENEGA

NAJVEČJIII
PROIZVAJ.
RAČUNAL

TIP
FORDOVEGA

VOZILA

KDOR SE 
UKVARJA Z 

NEGOVANJEM 
ROK, NOHTOV

NAGRADE:
• Protivirusni program Panda Platinum 7.0 v SLO 

jeziku za 1 leto.............(Riberad.o.o., Trebnje)

JAPONSKA
UMETNOST

ARANŽIRANJA
ROŽ

• Majica Panda............... (Ribera d.o.o., Trebnje)
• Gsm baterija................. (Goreč d.o.o., Trebnje)
• Kartuša......................(Goreč d.o.o., Trebnje)
• Majica ali kapa Cajtnga....... (Goran Smuk s.p.)
• Knjiga Blefsikon interneta.... (Goran Smuk s.p.)

CAJTNG
081

JULIJ
2005

ALKOHOLIK

RODODENDO- 
NUSORODNA 
SOBNA LONČ

NICA, SLEČ

NEKDANJI 
YU NOGOME-

KRASNODAR

KRAVICA

NEKDANJI 
AM. BOKSAR 
MUHAMMED

OČARLJIVOST,
LJUBKOST,

MIKAVNOST

ČRNSKO LJUD. 
V NIGERIJI,

CRO NAFTNA 
DRUŽBA

SIČNIK IN 
ŠUMNIK

ITALIJANSKO
PRISTANIŠČE

JAHAČEV
PRIBOR

SLO. PISATELJ 
VITAN

INDIJANSKA
PLEMENA

20. IN 16. 
ČRKA 5

REKA V JUŽNI 
AMERIKI 

(M. STREL)

SLO. PEVEC 
MIKI

AM. IGRALEC 
ROBERT

GRENKA
ŽGANA
PIJAČA

TRUBARJEV
ROJSTNI

KRAJ

SLOVENSKO
LETOVIŠČE

NEKD. FINSKI 
SKAKALEC 

PUIKKONEN

KRILO
RIMSKE

KONJENICE

NIKALNICA

NIŽJI SVET 
MED GORAMI

AM. IGRALEC 
PRIESTLEV

JEDRSKA
ELEKTRARNA

ŽENSKA, KI 
JE RODILA

OTOK V 
IRSKEM MORJU

Preizkusite učinkovitost omrežnih verzij 
Panda Software. Še danes zahtevajte 
ponudbo in tehnično predstavitev!

07-3461-020, res@ribera.si
NEZNANKA 
V MATEMAT.

SREDIŠČE
MOLDAVIJE

ZA POLTON 
ZNIŽANI E

IZMETAČ 
NABOJEV 
PRI PUŠKI

MESTO V 
ITALIJI. 

SEVERNO OD 
NEAPLJA

Gortm Smuk s p.

CAJTNG
Z vami že osmo leto! Vsak mesec!

PRVA "MOTOFEŠTA" MK KAMERAD

ZADOVOLJNI, TODA
Na travniku nasproti Avto Slaka v Trebnjem so člani Moto kluba Kame- 
rad iz Trebnjega v soboto, 4. junija pripravili 1. tradicionalno moto fešto. 
Prireditev se je pričela ob 12. uri, do poznih večernih ur pa je, kljub sla
bim napovedim, šlo organizatorjem na roko tudi vreme. Najprej so na 
okrogli mizi s povabljenimi gosti med drugim obravnavali status moto-

Sponzorjem so se organizatorji 
oddolžili z njihovimi transparenti

rista v prometu, o zaščitnih ogra
jah na nevarnih odsekih cest, o 
kolesarjih in njihovih problemih, 
cestninah,... itd, po tem pa so se z 
motorji odpravili na turistično 
vožnjo. Okrog 18. ure so sledile 
zabavne klubske igre z bogatimi 
nagradami, zvečer pa so "zažaga- 
li" Drinkersi in skupina D.D.V. oz. 
predskupini D Neeb in Padalci. Vr
hunec večera je bila striptizeta, ki 
je spravila na noge tudi tiste, ki so 
že težko stali (govor je o ljudeh, 
ne o "tičih"). Kameradova moto 
fešta se je končala v zgodnjih jut
ranjih urah naslednjega dne. 
Dodajmo še, da je bil vstop prost 
in da je organizacija bila na sila 
visokem nivoju. (Goran Smuk)

MrkoJARC,
predsednik
MKKamerad:
"S prireditvijo smo 

I zadovoljni, saj se je 
| je udeležilo preko 

500 ljudi. V Trebnje 
je prišlo tudi 20 različnih moto klu
bov iz vse Slovenije ter tudi nekaj s 
Hrvaške. Z organizacijo in tudi po
tem z realizacijo smo imeli toliko 
dela, da še premišljujem, če se bo
mo drugo leto spet spustili v ta pro
jekt, a verjamem, da si bomo do 
drugega leta nabrali novih moči in 
energije. Ne, kar zapišite, da bo fe
šta tudi drugo leto... In nenazadnje 
- res iskrena hvala vsem sponzor- 
iem in tudi obiskovalcem! fsstn)
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TIKA, KASTELIC ALOJZU S.P.I

■TREBNJE

PE Novo mesto 
Ljubljanska cesta 80 
Tel.: 07/ 39-17-800

Telefon: 
(bela tehnika) 
07/ 34-34-700 

Gsm:
031/ 63-86-77 
041/ 63-86-77

ZAMRZOVALNA OMARA 
GORENJE F 7243 W
- mehansko upravljanje
- hitro zamrzovanje
- zamrzovalni del: 208 I
- zam. zmogljivost:

24 kg / 24 h
- shranjevalni čas: 30 h
- energijski razred: A
- barva: bela
- mere (v/š/g):
149,5 x 66 x 65,5 cm

89.990 SIT
Priporočena cena: 100.900 SIT

SKRINJA LTH 370 RP
- bruto prostornina 370 I

AiV" l\-V

- neto prostornina 272 I
- zam. zmogljivost 20 kg/24h
- razsvetljava skrinje
- zmogljivost zamrzovanja 13 kg/24h
- klimatski razred SN
- letna poraba energije 237 kWh
- mere: (v/š/g) 95x73x86 cm

V

Priporočena cena: 75.990 SIT

a

ZAMRZOVALNA SKRINJA 
BOSCH GIN 41900
- mehansko upravljanje
- število košar: 2
- hitro zamrzovanje
- energijski razred: C
- letna poraba el. energije 504 kwh
- neto prostornina 399 I
- glasnost 43 db (re 1pw)
-višina: 86,00 cm 
-širina 138,00 cm 
-globina: 70,00 cm
- garancija: 24 mesecev

(« 71.570 SIT
Redna cena: 84.200 SIT

ZAMRZOVALNA OMARA GORENJE 
F 6311 W
- neto prostornina 274 I
- mere: (v/š/g) 177x60x62 cm

«' 93.510 SIT
Priporočena cena: 103.900 SIT

SKRINJA LTH 290 RP
- bruto prostornina 290 I
- neto prostornina 200 I
- zam. zmogljivost 20 kg/24h
- možno s ključavnico
- razsvetljava skrinje
- zmogljivost zamrzovanja 13 kg/24h
- klimatski razred SN
- mere: (v/š/g) 95x73x86 cm

(« 54.900 SIT
Redna cena: 58.500 SIT

SKRINJA LTH 350 M
- bruto prostornina 350 I 
-zdebelo izolacijo
- zam. zmogljivost 20 kg/24h
- razsvetljava skrinje
- zmogljivost zamrzovanja 13 kg/24h
- klimatski razred SN
- mere: (v/š/g) 95x73x86 cm

(« 54.568 SIT

MOŽNOST PLAČILA NA OBROKE
Z LEPOTNO NAPAKO



PEČICA VGRADNA 
BOSCH HBN 2521 EU
- ventilatorsko pečenje
- mehansko upravljanje 
-gril
- elektronska ura
- hlajeno ohišje pečice
- število stekel na vratih: 2
- osvetlitev v pečici
- lahkočistilni emajl
- teleskopska vodila za 

enostavno izvleko pekačev
- število mrežnih pekačev:
- število globokih pladnjev: 1
- število plitkih pekačev: 1
- mere (v/š/g): 59,20 cm 

59,50 cm, 53,20 cm
- barva: bela
- garancija: 24 mesecev

79.870 SIT

KUHALNA PLOŠČA SIEMENS ET 71054
- steklokeramična plošča električna
- upravljanje: mehansko
- število vseh kuhališč: 4
- število high light kuhališč: 4
- indikacija delovanja (i£27©3©347®£)
- upravljalni gumbi na desni strani
- širina: 57,6 cm
- globina (proti zadnji steni)
- višina (zgoraj-navzdol): 5,
- barva robu: nerjaveče jeki
- garancija: 24 mesecev

1,8 cm

V-

Priporočena cena 132.900 SIT

Štedilnik prostostoječi 
SIDEX KM144VV
- električna pečica 
-gril
- komibinirana plošča z 

električnimi in plinskimi grelniki
- število plinskih kuhališč: 3
- število električnih kuhališč: 1
- energijski razred: B 
-višina 85,00 cm
- širina 50,00 cm
- globina 60,00 cm
- barva: bela
- garancija: 24 mesecev

58.900 SIT

GRELNIK VODE 
KONČAR EGV 10.2R/RP
-10 litrov prostornine / pretočni grelnik vode
- montaža nad/pod umivalnikom
- moč 2000 W, 230 V
- čas segretja vode na 75°C je 21 min
- ročno nastavljiv termostat
- regulacija temp. med 35
- izoliran kotel zmanjšuje izgubo toplote
- bakreni grelnik/termova
- mere (v/š/g): 50x30x27
- razmak med priključkom

°C in 75°C
M M

ovalka proti pregretju _
♦ f I

a: 100 mm

13.990 SIT

PRALNI STROJ GORENJE 
WA 61121
-1200 obr. / min, 6 kg polnitev
- energijski razred: A
- učinek pranja: A
- učinek ožemanja: B

«

r-—i
V v /,■ !o

94.900 SIT
Priporočena cena: 10! .900 SIT

PRALNI STROJ GOF ENJE 
WA 61101
-1000 obr. / min, 6 kg polnitev
- energijski razred: A
- učinek pranja: B
- učinek ožemanja: C

ŠTEDILNIK SAMOSTOJECI 
BSE 6634 W (več funkcijski)
- kuhalna plošča: 3 plin + 1 elekt. kuh. plošča
- električni vžig
- steklen pokrov
- multifunkcijska ventil ate
- digitalna programska u
- termostat
- katalitične premakljive Stranic
- mere (v/š/g): 85x 60x 60

(t

rska pečipa,. ^

77.990 SIT

(t 89.900 SIT

Redna cena: 84.990 SIT

S/
/i )

Priporočena cena: 101.900 SIT



GORENJE TVF 29VIP15
- diagonala ekrana 29 - 72 cm
- crt zaslon
- popolnoma raven ekran 9
- slika v sliki (2 sprejem n iljg||||
- daljinski upravljalnik
- teletekst
- teletekst s pomnilnikom 1600|
- izhodna moč zvočnikov (rms)
- število vgrajenih zvočnikov:
- stereo zvok
- starševski nadzor - zaklepanje programov |
- število scart priključkov
- svhs vhod
- mere (š/v/g): 77 x 58,20 x 48,40
- slovenski meni //>
- garancija: 24 mesecev 1

-10% ZA GOTOVINSKO PLAČILO

96.990 SIT

TELEVIZOR 21" MII MN IX
- TV sprejemnik 21" / 55 cm
- monitor oblika
- srebrna barva
- dva zvočnika
- teletekst 
-100 programov

33.900 SIT

-12% ZA 
GOTOVINSKO 

PLAČILO

MIKROVALOVNA PEČICA 
ELECTROLUX EME 2725 S
- prostornina: 27 I
- moč mikrovalov 900 W
- ura: 99-min 
-10 stopenj za moč
- samodejni programi
- samodejno odtaljevanje
- bela notranjost
- upravljanje s tipkami na dotik
- srebrne barve
- mere (v/š/g): 29,2 x 52 x 37,6 «' 26.900 SIT

ODO 3:4:34=700

APARAT ZA PEKO KRUHA 
PERFECT XBM 268
- moč 700 W
-10 digitalnih programov
- izbira velikosti štruce 750 gr -1300 gr
- posoda za kruh in gnetilki so narejeni iz materiala 

na katerega se testo ne prijemlje
- nastavljiva kontrola zapečenosti skorje kruha
- odstranljiva posoda za kruh in pokrov za lažje čiščenje
- nastavljiv timer z možnostjo prednastavitve do 13 ur 
-funkcija ogrevanja kruha do 60 minut_
- kovinsko ohišje
- nedrsljive nogice aparata / '
- mere (š/v/g): 41 x 34 x 24

«< 15.990 SIT

MATRIX PREDVAJALNIK 2600 DIVX
- divx/dvd/vcd/cd/cd-r/cd-rw/mp3 player
- divx 3.x, divx 4.x, divx 5.1, x-vid, mp43,

mpeg4 simple profile, mpeg4 advanced simple profile
- dolby digital, dts digital o ut
- coaxialni digitalni avdio izhod
- podpira dolby digital, dts, mpeg, Ipcm
- podprta formata za podnapise: srt,sub
- optični digitalni avdio izhod
- euro scart izhod (priložen scart kabel)
- s-video izhod
- 5.1 kanalni analogni avdio izhod
- daljinski upravljalec (baterije priložene)
- mere (š/v/g): 42 x 5 x 28
- barva: temno siva
- garancija 2 leti

KOSILNICA - VRTNA 
SOUTHLAND 99-0420

43.900 SIT

10% POPUSTA

(«16.900 SIT

Akcija traja do konca meseca Julija, oziroma do razprodaje zalog. Cene veljajo za gotovinsko plačilo.



P€>F01NA BAZ^OIjMA TREVI RADIOKASETOFON CMP 528
- prenosni radio z mp3 predvajalnikom
- možnost predvajanja cd, cd-r/rw, mp3 zgoščenk
- 40 sec. anti-shock
- napajanje na 220v ali 6 x r 20 baterije
- analogni radijski am/fm sprejemnik
- stereo
- napajanje na 220v ali 6 x r 20 baterije
- program za 60 skladb
- mere (v/š/g): 11 x 25 x 28
- brez kasetnika

(c 9.900 SIT

VEČNAMENSKI PEKAČ 
PERFECT PPP 10B
- moč 1400 W
- premer 40 cm
- pet temperaturnih nivojev
- samodejno nastavljanje temperature s termostatom
- steklena pokrovka
- notranjost in zunanjost sta prevlečeni z oblogo 

proti sprijemanju
- bela barva

«< 5.990 SIT

TREVI RADIOKASETOFON 
CD 202
- prenosni radio s cd-jem
- zelo enostaven za uporabo
- analogni radijski sprejemnik
- moč zvočnikov: 2 x 2w
- napajanje 220v ali 6 x r 14 baterije
- mere (š/v/g): 23,1 x 22,2 x 17,2
- stereo
- led zaslon
- funkcija program (cd)
- brez kasetnika

CVRTNIK
PERFECT PCV 5233A
-moč 1800 W
- prostornina 2,2 I
- snemljiva posoda enostavna za čiščenje
- snemljiv pokrov s karbonskim filtrom
- toplotno izolirano ohišje z nastavljivim termostatom
- veliko okence za opazovanje-cvrtja

LIKALNIK S PARNO POSODO 
BOMANN CB 748



reklamno sporočila naših DgjnjEugjteu 17kultura ■ šport ■ rekreacija

VULKANIZERSTVO VOVK
| Obrtniška 4, Trebnje; 07/3461-441,031/204-333 

Delovni čas vulkanizerstva: 8-17 ure, sobota 8-12 ure

VULKANIZERSTVO

AVTOPRALNICA

AVTOOPTIKA

Del. čas avtopralnice:
8-18h, sobota 8-lSh, nedelja 8-18h

V PRIMERU DEŽJA - ZAPRTO!

CHIP TUNINO
L Li L L I I I I L I. .. I I... I l i l I I

Li .h 11 KLi1!11 Li.' i • garancijo s homologoiijo11 

Povečanje moti na vseh diesel - enostavno in hitra montaža 
vozilih vseh znamk (Renault, VW, ■ zmanjšanje porabe goriva 
Audi, BMW, Mercedes,...) - uporabno za različne vrste vozil

power
Dieselchiptuning

7Z- ^ ;^

INFO: 041/621 929

Slakova 1.8210 Trebnje. tel:(07) 3461-382 
e-mall: foto.borsnar@slol.net

Odprto vsak dan od 8.00 do 18.00, ob sobotah od 8.00 do 12.00

■ POSLOVILNA TEKMA NOGOMETNE REPREZENTANCE

TREBANJEC 
MED "VELIKIMI"

"Po naši tekmi smo si skupaj ogledali še poslovil
no tekmo naših nogometašev, potem pa smo 
skupaj preživeli še nekaj uric. Najbolj "posre
čen" je minister za notranje zadeve Dragutin 
Mate", je ekskluzivno za Cajtng povedal Dejan 
Smuk. "Ves večer nam je govoril šale. O - komu 
pa verjetno ni potrebno ugibati...", je zaključil.

Za gospodarstvenike so zaigrali tudi predsednik uprave Mercatorja Zo
ran Jankovič, Istrabenza Igor Bavčar, Žita Bricelj, itd. Nasprotniki so bili 

^ predvsem ministri in poslanci (Milan Zver, Jože Drobnič, Dragutin Mate, 
V Miro Petek. JanezaJanše zaradi znanih zdravstvenih težav, ni bilo!

...mj. . j|f||j|ggU™.. ^pgj

"V

Slovenska nogometni reprezentanca, tista, ki nam je pričarala znamenito "nogometno pravljico", je v soboto^. jiF 
nija 2005 na Centralnem štadionu za Bežigradom odigrala svojo poslovilno tekmo. Nekaj ur pred tem spektakular
nim dogodkom so se na isti zelenici med seboj pomerili tudi slovenski gospodarstveniki in politiki. Tekma sc je kon
čala/rczultatomO:0,vlcpem spominu pa bo ostala tudi Trebanjcu Dejanu Smuku, sicerdirektorju ljubljanskega pod
jetja Metropolis Media d.o.o.. ki je zaigral za ekipo gospodarstvenikov. Nedvomno velika čast ne le za Dejana, temveč 
tudi zaTrebnje. Lepo je igrati z "velikimi", še lepše pa na bežigrajski zelenici. Kljub temu, da štadion ni ravno najlepši!

Ato sliki cki/Ki fios/Hithirsh rn ikoi. Dejan Smuk /mi: /m- :"ow/ (h itn: liki/m i ;|

"BIZNIS"
MARJETE UHAN?
Anonimno, a zanimivo e-pošto smo prejeli na 
uredništvo v torek, 28. junija ob 05.30 uri zjut
raj: "Prebral sem prispevke vezane na vašo 
cenjeno poslanko Marjetko Uhan. Berem, 
da je več ali manj tiho v parlamentu. Kot 
ugotavljam, je bolj zgovorna pri vodenju iz
letov v vaši občini, kjer organizira in vodi 
izlete doma in v tujini. Za to je sicer potrebna državna 
licenca kot veste in kar naj bi vedela tudi vaša poslan
ka, ki ima samo licenco lokalnega turističnega vodni
ka. Pa tudi drugepogoje organiziranja izletov bi bilo po
trebno izpolniti. Je pa to dodatni vir zaslužka, politično 
nagovarjanje ljudi na avtobusu se mi ne zdi ravno pri
merno. Preverite! V soboto 2.1.2005ponovno odpelje en 
avtobus na izlet v Italijo. Zatoji ne morete zameriti, čeje 
v DZ bolj tiho, ker se med vikendom poslanka precej ut
rudi! Lep pozdrav Turistični delavec"

ODGOVOR POSLANKE MARJETE UHAN: "Običajno ne od
govarjam na anonimna pisma. Ker pa ste mi to poslali vi 
kot urednik Cajtnga in želite komentar, bom odgovorila 
vam. Mislim, da je tudi to pismo v veliki meri v vašem stilu, 
ker sem te besede o Marjetki in njenem oglašanju enkrat že 
prebrala. Sem poslanka v Državnem zboru in sem tudi za
poslena kot poslanka. Topa pomeni, da poleg dela,ki ga op
ravljam v samem državnem zboru, delalm tudi z volivci. To 
je moja naloga in dolžnost. In to delarmudeležujem se raz
nih sestankov civilne družbe:za avtocesto, šolstvo, kulturo, 
turizem, gasilstvo, kmetijstvo,...kulturnih in družabnih 
prireditev, žalnih slovesnosti, pa tudi ekskurij, potovanj, po
litičnih dogodkov, sej, tiskovnih konferenc.... Kamor oce
nim, da je primerno, da grem in seveda kamor me povabijo. 
Seveda sem še vedno svetnica KGZS, strokovnih odborov, 
članica številnih društev, članica svetov staršev v šoli,...Te 
funkcije niso v nasprotju z mojo poslansko funkcijo. Ljudje 
me povabijo kot poslanko in od mene pričakujejo, da se tu
di tako vedem. To se pravi, da delam za njihovo dobro. To je 
politika. Delo za ljudi, za njihovo dobro.
Zakon o turizmu poznam, tudi o turističnemu vodenju in 
organizaciji izletov. V preteklosti sem kar veliko avtobusov 
ljudi vodila, takrat še po službeni dolžnosti kot kmetijska 
svetovalka. Kasneje sem naredila izpit za vodnika in pred
vsem ljubiteljsko vodila kar nekaj skupin. Od kar sem pos
lanka, me še vedno vabijo na izlet, a tokrat kot poslanko. Z

veseljem se jih udeležim v kolikor mi to čas do
pušča. Ja. Gotovo jih nagovorim, dogodku in 
ljudem primerno, tako kot na drugih priredit
vah.
Glede dodatnega zaslužka pa kar roko na srce. 
Ne zračunavam svojih političnih nastopov, tudi 
nastopov na izletih, vodenjih, pohodih,...Niti 
nisem jaz organizator teh prireditev, izletov. 
Ljudje se sami odločijo koga kam povabijo, tudi 
za izlet to velja. Verjetno tudi zato,ker so zado
voljni z mojim nastopom, delom ali zato, da mi 
sporočijo svoje pobude, potrebe in želje. Thdi iz- 

volilil so me zato, ker so ocenjevali moje delo.
Vaše govorenje glede moje zgovornosti v DZ, pa se mi zdi 
podlo. Menda ne mislite, da se me ljudje izvolili zato, da bi 
mislili, da bi bila tiho. Vse seje v Državnem zboru se snema
jo in jih je možno preveriti, koliko se posamezni poslanec 
oglaša. Nobene seje v Državnem zboru in na matičnem de
lovnem telesu še ni bilo, da se ne bi oglasila. Sem ena izmed 
aktivnejših poslank. Pri delu, govorjenju, pazim, da imajo 
moji komentarji, stališča, ki jih podajam ali vprašanja, ki 
jih postavljam, vsebino in smisel in pri vsem tem ne poza
bim na volivce. Hkrati pa nikoli ne žalim ljudi ali šikaniram 
drugače mislečih. Sama, kot drugi poslanci Nove Slovenije, 
izpolnjujemo program,ki smo ga obljubljali volivcem. Se 
posebno pa želim delati za razvoj kraja, kjer sem bila izvo
ljena in področja, ki so mi tudi po moji strokovni izobrazbi 
blizmkmetijstvo, turizem, šolstvo, univerza, avtocesta in 
druga infrastruktura,... in kjer seveda ljudje želijo, da jim 
pomagam, jih zastopam.
Srečanja in nastopi pred volivci me ne utrujajo, tako kot me 
ni do sedaj utrujalo še nobeno delo.Vsakega dela se lotim 
resno. Thdi na izlet z določeno skupino ne grem zato, da bi 
"afne guncala", dodatno služila kot mi podtikate, ampak s 
svojim znanjem in širino duha doprinesem k dobremu raz
položenju in koristnosti takega druženja. Z veseljem sem 
poslanka. In srečanja z volivci me bogatijo. Delam z njimi. 
Tildi v tem sem mogoče drugačna od vaše podobe poslanca. 
Že davno bi lahko ugotovili, da poslanec ni namenjen sam 
sebi. Kar potolažite anonimca, da imam veliko energije, ki 
jo vsak dan skušam koristno uporabiti v Državnem zboru 
in na terenu med volivci. Uidi pred bližajočimi se občinski
mi volitvami mi jo ne bo zmanjkalo.
Pa vse dobro želim vam in tistim anonimnežem, ki ne pre
berejo mojih člankov niti na vaši spletni strani, kaj šele da bi 
odprli kakšen dnevni časopis ali spremljali sejo DZ.

(Marjeta Uhan, poslanka NSi v DZ) 
Gospe Marjeti Uhan se zahvaljujemo za odgovor, (gsm)

Za vsebino oglasa odgovarja naročnik!
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Nudimo vam tudi storitve z avtodvigali: 
Zaupajte izvedbo nove ali zamenjavo KAMION MAN ■ avtodvigalo Fussi 330 KAMION IVECO ■ avtodvigalo Fussi 1000 
stare strehe mlademu, ambicioznemu dvig ob sebi 9.500 kg dvig ob sebi 22.500 kg
kolektivu, ki ie opremljen s sodobno, k-ESS

lastno mehanizacijo. Dvjžne ko.are jn p|0^adi do 24 m (ludi posojamo)

POKUČITE NAS! BREZPLAČNO VAM SVETUJEMO NA VAŠEM DOMU, VAM IZDELAMO 
BREZPLAČNO PONUDBO TER NUDIMO UGODNE PLAČILNE POGOJE.

direktor - gsm: 041/732 985 Uprava - tel/fax: 07/ 34 99 577 1 
vodja prodaje - gsm: 041/322 925 gsm: 031/334 632

Cejeni lastniki malih živali!
Izognite se težavam, ki se redno in večbat letno pojav
ljajo pri vaših ljubljencih, ko nastopi čas parjepja.
Vam in vašim ljubljencem bo veliko prizaneseno, če bos
te pravočasno poskrbeli za kastracijo oz. sterilizacijo 
mačk ali psov. Rešitev, ki prinaša mirnejši spanec, 
manjše nevarnosti za nastanek poškodb na cesti ali med 
"boji", odpravo nezaželenih mladičev in nenazadnje tudi 
boljše zdravstveno stanje Živah.
Vse potrebne informacije dobite na telefonskih 
številkah 01/7869-766 in 041/626-935.
V naši ambulanti bodo štirinožniki deležni tudi ostalih 
veterinarskih storitev, vključno z zaščitnimi cepljenji in 
zdravljepjem.
Nahajamo se v Ivančni Gorici na Ljubljanski cesti (poleg 
stadiona), vsak dan od 7h do 8.30h ter od 17h do 18h.

Ambulanta Ivančna Gorica;
Tel: 01/7869-766,01/7877-111

■ TUDI V TREBNJEM...

LOTERIJSKA MRZLICA
lXidi krajane naše občine je zajela loterijska mrzlica, saj 
se je kolona ljudi, ki so želeli vplačati Loto listek, razteg
nila do samega vhoda v Mercator Center.

■

Avto-Slak ©
PRODAJA in SERVIS e POOBLAŠČENI TRGOVEC ZA VOZILA VW

Cena že od 1 #990.000 Sil

Anton Slak s.p.
Obrtniška 51 
8210 Trebnje 
Tel.: 07/3481-481 
Gsm: 041/927-300 
Gsm: 041/888-769 
E-mail: borut.ceh@porsche.si

PORSCHE
KREDIT IN LEASING

)NxPASSATZ£N4z^

|zifx

e J M
pfi

1 Cena že od...3.990.000 Sil
TDI, 90 KM, avtomatska klima,
5 vrat, kovinska barva

Cena s klimatsko napravo
....5.026.000 SIT

NUDIMO UGODNE KREDITE NA POLOŽNICE S FIKSNIM OBROKOM



reklamna sporočila naših pglnšeunkeu 19kultura ■ šport ■ rekreaiija

PSC KRMELJ Marjan Krmelj s.p.
Kidričeva 22a, TREBNJE 

Tel.: 07/3481-450
fax: 07/3481-463, Gsm: 040/204-702

CHEVROLET
DZVEV/OO

SERVIS
PSC KUMELJ

REJC MARIJA s.p.

PRCHRAND PRI MARJANI, 
GOSTIŠČC BRRRARA

PRI NAS VAM NUDIMO
SILA

_________7%
SPREJEMAMO ZAKLJUČENE 
DRUŽBE DO 120 LJUbL

KRMELJ 51
Tel: 07 8184123, GSM 031052 420

Preberite Cajtng še preden izide, 
bodite na tekočem z dogodki r O' 
iz občine Trebnje.

. Naročite se na
• Cajtngove e-novice in

X*'1 pošiljali vam jih bomo po e-pošti,

E Mik d.o.o, Tislenik 22, Mimo 
♦ 07/34-34-640,051/34M«

# PROIZVODNJA OLJNIH JAŠKOV
• SNEGOLOVI e KOVINSKE STOPNICE

■ MIRNA PEČ

FURMANSKA
NEDELJA

V nedeljo, 19. junija popoldne je mirnopeško Konjerejsko 
društvo treh dolin pripravilo furmanski praznik. Že do
poldne po drugi maši so za uvod v popoldansko furmarijo 
skozi Mirno Peč krenilo 28 mirnopeških in šentjernejskih 
konjenikov. Ob dveh popoldne pa so v sodelovanju z osta
limi društvi na travniku pod Češencami prikazali nakla
danje sena na lojtrnik. Da bi si številna množica obisko
valcev lažje predstavljala povezanost človeka in konja do 
še nekaj desetletij nazaj in zdaj, so naložili in vpregli devet 
različnih voz in sicer poleg že omenjenega voza s senom 
nakladanje hlodov na »stare«, sledila je vpregaš »trugo« za 
prevoz različnega gradbenega materiala, pokazali so »laj- 
to« za prevoz gnojnice na travnike, za prevoz gnoja na nji
ve in kmetijskih pridelkov domov je bil gnojni koš, za pre
voz prašičev in drugih manjših živali so uporabljali kur-

nik, za seno, steljo in tudi za ljudi so uporabili lojtrnice in 
platonarje, kamor so lahko naložili tudi pluge, brane in 
ostalo kmetijsko orodje. Seveda pa so za prevoz ljudi ob 
slovesnejših priložnostih kot so bile poroke, birme, roma
nja, potovanja in druge priložnosti uporabljali še zaprav
ljivčke, pozimi pa sani. Vmes so svojo dejavnost, spretnosti 
in sposobnosti predstavili člani Konjeniškega športnega 
centra iz Češče vasi, ki so uprizorili učenje jahanja in pre
skakovanje ovir. Zelo zanimiv za obiskovalce pa je bil tudi 
prikaz podkovanja konja, s katerim se ljubiteljsko ukvarja 
član društva Marjan Brezovar iz Hmeljčiča, sodobno pod- 
kovsko obrt pa je predstavil kovač Lcgvart iz Kočevja. Za 
konec popoldneva so z vsemi naloženimi vozovi in konje
niki, vsega skupaj je bilo v povorki 65 iskrih konj, krenili 
skozi kraj, kjer so se domačini in gostje ob pogledu na po
vorko najrazličnejših voz in tovorov vrnili nekaj desetletij 
nazaj. Znano je, da so v prejšnjih stoletjih zvozmi speljali z 
Dolenjske v Ljubljano in še naprej veliko drv, lesa, krom
pirja, pšenice, sadja, vina in medu. Le nekaj nekdanjih 
»furmanov«, ki so v ne tako daljni preteklosti to počeli, še 
ve, kako naporno je bilo to delo tako za ljudi kot za živali.

(Ljuba Sukovič)

m ŽUPANJA ODSTOPILA TUDI URADNO

KDOR ČAKA, DOČAKA
Na 18. redni seji, ki je potekala v pone
deljek, 20. junija 2005 je Marica Ško
da odstopila tudi uradno. Na začetku 
je kazalo, da županja pisnega oz. 
uradnega odstopa ne želi ponuditi, 
kot razlog pa je navedla, da občina 
Trebnje nima podžupana, ki bi vsa po
sla vodil naprej. Županjin predlog, da 
bi podžupan postal g.Jožejevnikar, je 
ta zavrnil in glede na to, da občina v ti
stem trenutku ni imela podžupana je 
kazalo, da bo županja svojo funkcijo 
prisiljena opravljati še naprej. Na 
predlog svetnikov, da županja za 30 
minut prekine sejo, v tem času pa da 
se naj predstavniki posameznih 
strank odločijo, kdo naj bo podžupan, 
je končno prišlo do odločitve. Pred

stavniki posameznih političnih 
strank so za nadomestnega župana 
predlagali bivšega župana Cirila Me
toda Pungartnika. Županja je, po tem, 
ko je g. Pungartnik sprejel njihov 
predlog, dala predlog na glasovanje, 
občinski svet pa je to potrdil. Kmalu 
po tem, ko ni bilo več tehtnih razlo
gov za to, da bi županja vztrajala na 
svojem mestu, je Marica Škoda pisno 
ponudila svoj odstop, kar je občinski 
svet sprejel.
V nadaljevanju so svetniki razpravlja
li še o avtocesti oz. predlogu DROT-a, 
da se ob županskih volitvah izvede tu
di referendum o poteku avtoceste. Vsi 
svetniki, razen DROT-ovi, so referen
dum kategorično zavrnili, nekateri

so namreč menili, da si želi DROT z re
ferendumom pridobivati glasove tudi 
pri županskih volitvah, spet drugi del 
svetnikov pa je bil mnenja, da naj na 
referendumu, v kolikor bi do tega pri
šlo, glasujejo ie tisti občani, katerih se 
AC dejansko tiče in ne vsi občani. G. 
Jevnikar (DROT) je pojasnil, da bi bilo 
dobro izvesti referendum le zato, da 
se vidi, če je res tako razmerje med tis
timi, ki so za pobočno varianto in tisti
mi, ki so za dolinsko oz. nižjo poboč
no varianto. Svetniki namreč pravijo, 
da jih kar 90% podpira varianto Bu
kovje. DROT menda niti nima želje 
spreminjati trase poteka avtoceste, 
želi le dokazati, da dejansko razmerje 
odstotkov glasov ni tako, kot pravijo 
svetniki, po njihovo je odstotek tistih, 
ki želijo nižinsko oz. nižjo višinsko va
rianto celo višji od tistih, ki želijo viš
jo, pobočno varianto. (Goran Smuk)



Moj način 
spanja.

Moj način 
življenja.

Pri nakupu seta OPTIMO prejmete darilo - brezplačen vzglavnik VH norm.
Akcija velja od 15. 6. 2005 do 31.7. 2005

SET OPTIMO KOM FORT LUX

umni
***** mm

CENA:

79.990 SIT fiiun
——

SET OPTIMO KOM FORT MOBILO
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jedro: točkovno elastično, več consko lateks jedro 
višina jedra 14 cm
prevleka: snemljiva, obojestransko prešita 
z zračnimi klimatskimi vlakni, pralna do 60 °C 
posteljni vložek COMPAKT; model KF 
ročni dvig vzglavja in vznožja 
cona udobja v predelu medenice 
dimenziji 90 x 190, 90 x 200

<;tillwatpr
• jedro: točkovno elastično, več consko lateks jedro VODNE
• višina jedra 14 cm
• prevleka: snemljiva, obojestransko prešita 
z zračnimi klimatskimi vlakni, pralna do 60 °C

posteljni vložek COMPAKT; model EL 
električni dvig vzglavja in vznožja 
možnost: zasilni spust in izvedba brez sevanja 
dimenziji 90 x 190, 90 x 200

POSTELJE

Silverstar KES Vienna

i tt aiBiH ^ msm ^ : i

NOVO v Trebnjem - Studio za zdravo spanje
Salon Lipbled Trebnje, Slakova 29 Optimo*

I Posteljni sistemi

Podrobnejše informacije www.optimo~si.com ali v boljših salonih pohištva
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AKCIJA
• bluze, majice, kratke hlače, kapri hlače
• jeans komplet; jakna,hlače
• otr. jeans komplet
• nedrčki, pižame, perilo
e blazerji, torbice,
• Š

nri

IROKA IZBIRA KOPALK, PAREO,...
1 ' ^

H O V P v Šentrupertu
AKCIJSKE CENE SVILENEGA CVETJA. 
ŠOPEK OD 399 SIT DALJE

• venci-BREZPLAČNA DOSTAVA
• ikebane, lončnice,
• rezano cvetje - ZELO UGODNO 

kozmetika,darilni program,.
- ' ^ \

Šentrupert
07/34-34-450, 07/34-34-451 

Del.čas: 8-18, sob.8-12 
041/646-353 NON-STOP

PRI NAS KUPLJENA DARILA 
VAM BREZPLAČNO ARANŽIRAMOI

NUDIMO VAM MOŽNOST VELEPRODAJE NA TEKSTILNE IN CVETLIČARSKE IZDELKE

Raja d.o.o.

SALON LEPOTE
ROČNA MASAŽA
klasična, terapevtska, z eteričnimi olji,...

ENDODERMNA TERAPIJA
green vac, zmanjšanje obsega telesa 8-10 cm (v 1 mesecu)

PREŠO TERAPIJA
drenaža proti celulitu, proti bolečinam in oteklim nogam

BODY VVRAPPINC DEPILACIJA

SPAR center Trebnje I. nadstropje 
Delovni čas; pon, tor, čet, pet - popoldan 

Gsm: 031/354-543 (Sabina) 
Gsm: 041/3 3 3-746 (Janez)

NOVO!

ELEKTRO TERAPIJA
učvrstitev tkiva in mišic

SOLARIJ
HITRO In ZDRAVO SONČENJE

(AJ(§

turistična kmetija

REPOVŽ
Jože Repovž, Šentjanž 14, Šentjanž 
Tel.: 07/818-56-61, Fox: 818-56-60 

E-pošta: gtm.repovz@siol.net 
www.gostilno-repovz.si

Na Turistični kmetiji 
Repovž vam poleg 
bogate gostinske 

ponudbe in domače 
hrane prijazno 

osebje nudi tudi 
ugodna

nedeljska kosila, 
katera si lahko 

privoščite 
tudi med tednom.

Sv priporočamo!

MJlIAiSTV©
Mizarstvo Kurent, Kurent Peter s.p., Vesela Gora 6,8232 Šentrupert 
Tel.: (07) 34-34-550, fax: (07) 34-34-551, Gsm: 041-649-271

PO NAROČILU IZDELUJEMO VSE VRSTE: J C
8 STAVBNEGA POHlŠTVAlvhodnavrala.otiia.balkonsleograie, )
8 NOTRANJE OPREME (kuhinje, olroSkesobe.doevnesobe, predsobe, )_

Zdravstveno zavarovanje
z medicinsko asistenco
v tujini

Novosti:
v? družinsko zavarovanje 

za Hrvaško

V? sezonsko zavarovanje 
za 90 ali 120 dni po 
ugodnih cenah

V) za več kot 13 odstotkov 
ugodnejše cene 
višjih programov

Velika nagradna igra!

Več informacij:

y MODRA tTrvil KA

www.vzajemna.si
i '

m Vzajemna
Jaz zate, ti zame.
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INTERVJU S PODŽUPANOM TREBNJEGA CIRILOM METODOM PUNGARTNIKOM

MARICI ŠKODA ZAMERIM LE
TO, DA SEJE POD SVOJE
OSEBNO MNENJE 
PODPISOVALA KOT - ŽUPANJA

• Kako se počutite na novem in starem delovnem mes
tu?-No, najprej da vas popravim, ne gre za delovno mesto, 
ker zadeve ne mislim opravljati s polnim delovnim časom, 
temveč le toliko, da se premosti čas do izvolitve župana in 
da bodo tekle vse stvari, ki so že začete, nemoteno naprej. 
Glede na sprejeti proračun je potrebno voditi politiko nap
rej. V tem času, ko bom jaz kot podžupan opravljal to funk
cijo, ne bo še prišlo do rebalansa, mogoče bomo le obrav
navali stvari, katere bo potrebno postoriti in kaj bomo pre
pustili naslednjemu županu. Res je, da imam izkušnje s to
vrstnim delom, zato mi je lažje takoj začeti delati, še lažje 
pa je, ker sem se, kolikor mi je dopuščalo zdravje, udeleže
val občinskih sej. Naj dodam še, da sem vso gradivo skrbno 
preučeval tudi takrat, ko se, kot sem že dejal zaradi zdrav
ja, sej nisem udeleževal.

• Ste prišli z županjo navzkriž? - Ne, nikoli. V mislih v na
ši stranki sem sicer res imel drugega kandidata za župana, 
toda potem, ko smo izvolili Marico Škoda, sem jo absolut
no podpiral. In tudi navzkriž nisva prišla pri nobeni stvari, 
le pri avtocesti, kar sem ji tudi povedal. Pa tudi tu ne zato, 
ker je podprla nižinsko varianto, temveč zato, ker je pod
prla nižinsko varianto - kot županja. Kot državljanka ima 
ona pravico povedati svoje mnenje, ne more pa se pod svo
je mnenje podpisati kot - županja. Županja namreč le zas
topa občinski svet.

• Ste pričakovali tak razplet? - Ne, nikakor ne. Mi smo, ko 
je bil 30 minutni premor sedeli pri Šeligotu na vrtu, ko so 
nas poklicali nazaj v občinsko sobo, pa sta me najprej naš 
predsednik Igor Teršar in potem še direktor občinske up- 
rave Janez Slak vprašala, če bi prevzel to funkcijo. Bolj v ša- 
I i kot ne sem dejal-bi, potem pa sem videl, da gre zares. Ko 
me je potrdil občinski svet, pa sem se v bistvu šele zavedel, 
kaj sem obljubil. Namreč, pred tem sem slišal, da me župa
nja ne bo predlagala kot podžupana in sem rekel - saj je 
prav, zato res nisem pričakoval tega. Podžupana ima nam
reč pravico predlagati samo župan.

• Ali bi po vaše morala županja dati tudi pisno odpoved 
že prej? - Absolutno. Županja bi morala takoj takrat, ko je 
ponudila ustni odstop in s tem že obvestila javnost, če sc je 
tako odločila, ponuditi tudi pisni odstop. Zato tudi jaz ni
sem bil za to, da županja vodi redno sejo, kot da se ni nič 
zgodilo. Najprej je treba namreč razčistiti določene stvari, 
šele potem sc da delati nemoteno naprej. Če bi županja na 
seji rekla, da se je premislila, bi cenil njeno mnenje, vsak 
ima namreč možnost, da še enkrat premisli. Skratka, ho
tel sem biti na jasnem.

• Kako komentirate dejstvo, da sta vas podprli tudi stran
ki NSi in SDS? - Moram povedati, da me je to presenetilo, 
po drugi strani pa tudi ne. Namreč, tudi z omenjenima 
dvema strankama smo vedno našli kompromis, zaostrilo 
se je le pri eni stvari. Pri Komunali. Pri imenovanju direk
torja. Ampak ne po moji krivdi. Če bi takrat komisija, ka
teri je predsedoval g. Marjan Pavlin, predlagala človeka, bi 
ga jaz kot župan predlagal občinskemu svetu in tu se moja 
naloga takorekoč zaključi. Ker pa tega niso storili, sem 
moral le nekaj dni pred iztekom mandata prejšnjega di
rektorja novega direktorja predlagati sam. No, to je še ve
liko daljša zgodba, a naj odgovorim do konca na vpraša
nje. To je bil eden redkih sporov, sicer pa smo kar našli 
skupni jezik.

• Kaj je bistvo vašega mandata? - No, tu ni veliko stvari za 
povedati oz. kar je, sem že povedal. Želim zapolniti »žu
pansko praznino«, ki je nastala ob odstopu Marice Škoda 
in ki bo trajala do izbora novega župana. Zaradi polletne 
bilance bomo imeli še eno sejo v juliju, še prej je potrebno

do konca izpeljati 18. redno sejo. Potrebno bo še sprovesti 
vse razpise in vse tisto, kar je povezano s sredstvi, ki so na
čeloma že odobrena, a je potreben še določen proces, da ta 
sredstva pridejo v občino Trebnje.

• Bi kaj storili drugače kot je storila županja? - Za to je po
treben temeljit premislek, toda če omenim le eno stvar, je 
to galerija. Če kaj zamerim županji je to, da se ni za pros
tor, kjer je sedaj galerija (bivša Dolenjka), dogovorila za 
odkup teh prostorov. Da smo si na jasnem, prostori nek
danje galerije (pri cerkvi, ki je tudi lastnik) niso bili napro
daj. In če bi šli v odkup teh prostorov, bi morda plačevali 
20% mesečno več za kredit, vendar bi bilo topo 10-tih letih 
naše, tako pa bo še vedno last istega lastnika, neke nepre
mičninske agencije. No, da ne bom prehitro sodil. To, daje 
bila možnost za odkup, sem le slišal, nisem pa tega preve
ril ... (Ko smo že pri galeriji... Kateri prostor pa je vam 
osebno bolj primeren?) - Prostor je boljši ta, kjer je sedaj, 
ambient oz. vzdušje pa je bilo boljše tam.

• Kako bi sicer ocenili minulo delo županje? - Težko bi 
dal oceno. Naredili bomo pošteno analizo in na osnovi te
ga lahko dali tudi oceno. Rečem lahko le to, da sem, ko sem 
bil izvoljen za podžupana, čutil potrebo po tem, da se ji 
zahvalim, ker ne glede na to, kako jo kdo ocenjuje, gre 
vsak v to »igro« z namenom, da naredi čimveč dobrega za 
občino. Občina Trebnje je velika občina, ima veliko kra
jevnih skupnosti in veliko političnih strank. Uskladiti vse 
interese pa je res izjemno težko. Nedvomno je veliko lažje 
manjšim občinam, ki imajo 1.000 ljudi in 5 ali 6 svetnikov. 
Ravno zato, ker cenim to delo, sem takoj občinskemu sve
tu predlagal, da se Marici Škoda kupi neko darilo, ki jo bo 
spominjalo na ta mandat, na obdobje, ko se je ona žrtvo
vala za občino. Občinski svet pa je moj predlog tudi sprejel.

• Mogoče že veste s kakšnim darilom bi se ji zahvalili za 
njeno delo? - Ne, ne vem. Mogoče ne bi bilo slabo ji podariti 
neko sliko kakšnega priznanega slikarja, recimo Slane. 
Pomembno je to, da ji spominek ostane. V igri niso ne vem 
kakšni denarji, recimo kakšnih stopetdeset tisoč tolarjev. 
Tudi pri teh stvareh je potrebno biti previden, kajti na pri
mer neka nasedla ladja, ki je izvrsten motiv, zna županjo 
spominjati na slabe stvari, ki so se dogajale v času njenega 
mandata. Sam bi predlagal neko tihožitje.

• Ali je županja z odstopom ravnala korektno do svoje 
LDS stranke? - Županja ima vso pravico do odstopa, ven
dar razlogi za odstop morajo biti trdni. Zamerim pa ji in 
sem tudi zgrožen, da ni mogla vodji stranke povedati, kaj 
jo teži in kakšni so njeni načrti. Ni namreč način, da njeni 
ljudje oz. ljudje, ki jo v OS podpiramo to izvemo iz časopi
sov. Pa tudi razlog odstopa, kot je navedla, da odstopa, ker 
ne more sprejeti odgovornosti za umestitev avtoceste, ni 
utemeljen. Župan namreč ne prevzema nikakršne odgo
vornosti za potek avtoceste. Odgovornost lahko prevzame 
le tisti, ki je kompetenten za potek avtoceste. Če že kdo, po
tem bi lahko imel večje skrbi občinski svet, a tudi oni ne. 
Županja je namreč le podpisnica tistega, kar izglasuje OS.

• Bi morala županja opravljati svoje delo profesionalno? 
- Ne, to je njena osebna stvar. Če je bila mnenja, da lahko ob 
drugi službi opravlja tudi funkcijo županje, potem naj tako 
tudi dela. To mene osebno ni motilo prav nič. Toda, glede 
na to, da ni opravljala svojega dela profesionalno oz. ne s 
polnim delovnim časom, bi morala 100% zaupati upravi, 
direktorju uprave. Mislim, daješ tem naredila v upravi ne
kakšen razdor, saj je začela niti vleči z vodji posameznih 
oddelkov, namesto da bi to delal direktor.

• Kaj menite o referendumu v zvezi z AC? - Občina Treb
nje ne more, nima zakonske osnove razpisati referendum

o umestitvi trase avtoceste. To je protizakonito. Če bo 
DROT zbral podpise za referendum, tudi prav, vendar OS 
mora sprejeti negativen sklep. Če ga ne sprejme, mora žu
pan ta sklep zadržati in ga transportirati v Ljubljano. Če bi 
prišlo do razpisa referenduma, mora to razpisati tisti, ki 
ima za to kompetence, to pa je vlada Republike Slovenije. 
Ne moremo mi razpisovati referendum za nekaj, za kar ni
mamo pravice odločati.

• Kaj mnenje imate o novopečeni stranki v OS, o DROT- 
u? - DROT se mora opredeliti ali bo politična stranka ali bo 
društvo. Kajti če si društvo, imaš jasen program in v skla
du s tem programom morajo izvajati svoje poslanstvo. Za
radi njihovega programa jim je namreč družba tudi dala 
ta mandat. Ne more se DROT enkrat ukvarjati s politiko, 
drugič z otroškim vrtcem, tretjič s turizmom, četrtič z av
tocesto, itd. To ni DROT-ova naloga. Njihova naloga je bila, 
kot so dejali, oživljanje Trebnjega, močno dvomim nam
reč, da je bilo v njihovem programu boj za umestitev avto
ceste. DROT ima pravico le kot društvo izraziti mnenje.

• Kdo mislite da bo postal novi župan? - Na to vprašanje 
bi pa težko odgovoril. Mislim, da bodo kandidati za župa
na iz vrst svetnikov, kajti za nekoga, ki ne pozna celotne si
tuacije, ta funkcija ni najbolj primerna. Recimo tudi pro
račun za naslednje leto je že bolj kot ne sprejet, zato novi 
župan niti ne bo mogel ne vem kaj storiti. Gre za enoletno 
obdobje županovanja in v tem enem letu se lahko, glede 
na to, da ima takorekoč zaradi proračuna, zvezane roke, 
marsikdo diskreditira. To pomeni, da lahko nekdo v tem 
enem letu onemogoči samega sebe za naslednji štiriletni 
mandat. Če pa že moram ugibati, menim, da bi znal kandi
dirati g. Kastelic, on je sposoben fant in odkar je izstopil iz 
stranke SDS, je začel delovati bolj nevtralno. Morda bi res 
znal on biti tisti, ki bo prevzel županjevanje. Mislim, da bi 
on tudi znal umiriti strasti, ki so se razvnele, konec koncev 
pa tudi delo Komunale pozno dobro. Če le ne bo imel ne
kih prevelikih apetitov po menjavi kadra, bi znal hitro za
četi z delom, to pa pomeni, da ne bi izgubili še dodatne 
dneve in mesece na račun uvajanja novega župana.

• Bi bili pripravljeni voditi občino do konca županjinega 
mandata? - Trenutno bi rekel ne, toda v politiki se ne sme 
človek nikoli prenagliti z izjavami - nepreklicno oz. to je 
dokončno. Sam sem oddelal svojih 40 let, sedaj jih imam 
69 in res mi ni več do tega. Ne morete si predstavljati, kako 
stresno je to delo. Včasih je bilo pa še težje, ko ljudje niso 
imeli razjasnjenih nekaterih pojmov. Kolikokrat sem bil 
napaden, ker so ljudje še vedno mislili, da to, kar dela sedaj 
vlada preko Upravne enote, dela Občina. V Trebnjem je 
prišlo do neke ostrine, ki nikakor ni potrebna, saj se da, 
kljub različnih strankarskim pogledom, vedno najti nek 
dogovor. Zaenkrat bi torej rekel ne, toda pustimo času čas.

• Ali se vam zdi, da svetniki dobro opravljajo svojo dolž
nost, glede na to, da se nekateri niti ne oglašajo?-Ja, me
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nim da ja, kajti ponavadi se svetniki med seboj pogovorijo 
o določeni zadevi in potem eden izmed njih to predlaga 
občinskemu svetu. Ni namreč potrebno, da vseh pet trobi 
eno in isto, dovolj je, če pove eden. Če pa se razvije debata, 
potem se seveda vključijo tudi drugi, seveda vsak s svojimi 
argumenti. Če bi vsak svetnik iz ene stranke povedal isto 
mnenje, kot ga je že pred njim njegov član, potem bi seje 
trajale po deset ur.

• Katerega kandidata za župana bo ponudila LDS?-Če bi 
izrazil osebno mnenje, potem bi bil to sedanji predsednik 
Občinske uprave Janez Slak, vendar bi v tem primeru na
redili preveliko luknjo v upravi. Sicer bi lahko on opravljal 
obe funkciji, ker ima okoli sebe dobre ljudi, a dvomim, da 
bi se on odločil za ta korak. Glede stranke pa ta trenutek ne 
morem povedati nič konkretnega, če se bo stranka sploh 
odločila za svojega kandidata. Kampanja je namreč stro
šek in v to kampanjo, ki bo prinesla župana le za obdobje 
enega leta je potrebno vložiti ravno toliko kot za tisto čez 
eno leto, ko bo takrat izvoljeni župan imel mandat štiri le
ta. Stranka je omejena z denarjem in morda bi bilo celo bo
lje, če bi se bolj pripravili na volitve prihodnje leto. Sicer 
pa, da ne bo pomote, nisem jaz tisti, ki bi to odločal.

• Koga pričakujete kot kandidata za novega župana v 
drugih strankah? - Thdi o tem se ne morem izjasniti. Po 
mojem bodo tudi druge stranke kalkulirale - iti v to ali ne. 
Mogoče sc bo v kampanjo spustila tista stranka, ki ima 
kakšne dobre sponzorje, verjemem pa, da kakšnega veli
kega denarja v ta namen ne bo vložila nobena stranka.

• Kaj pričakujete od novega župana, ki bo imel mandat 
le eno leto? - Približno isto, kot bom sam naredil v teh dob
rih dveh mesecih, to pomeni, da se stvari, ki so že načete iz
peljejo do konca, seveda pa je potrebno izpeljati tudi tiste, 
ki so še tudi v načrtu. Pri novem županu bo verjetno razli
ka le ta, da bo poskusil z rebelansom določena denarna 
sredstva preusmeriti v druge stvari, to pa so tiste, ki se bo
do njemu (ali njej) zdele najbolj pomembne. Dveletni pro
račun ni »zabetoniran«, zato so možne spremembe, novi 
župan bo imel to možnost, da ga spreminja in prilagaja. Si
cer pa večjih sprememb ne pričakujem, ker je enoletni 
mandat kratko obdobje.

• Ali ima bodoči župan večje možnosti za osvojitev no
vega, tokrat štiriletnega mandata drugo leto? - Mislim, da 
niti ne. Denar je več ali manj v investicijskem smislu raz
porejen, tako da, kot sem že dejal, ne bi pričakoval bistve
nih sprememb. Lahko si predčasni župan ustvari določen 
»imidž« s pojavljanjem na raznih prireditvah, v medijih in 
tako naprej, zna pa si tudi, ne pozabite, v tem letu uničiti 
kariero. Točke si lahko nabere tudi, če mu uspe pomiriti 
strasti v Občinskem svetu. Županja je sicer zapisala, da ji je 
to uspelo, a je to čista laž.

• Ste se pripravljeno DROT-u javno opravičiti? - Nikoli. 
Poslušajte magnetogramski zapis. Zaostrilo se je pri vrtcu. 
DROT je podal strokovno mnenje o dosedanji ravnateljici 
(Brigita Kerne op.p.), a DROT nima te pravice. Tako mne
nje lahko da le stroka. Toda, če bi DROT prinesel črno na 
belem, da so bili tam in tam in izvedeli to in to od tega in te
ga strokovnjaka, potem bi to morali upoštevati. Brez tega 
pa DROT ne more podati strokovnega mnenja, izrazi lah
ko le svoje mnenje. Zato sem se razjezil in tako burno rea
giral. Uidi jaz ne morem ocenjevati tvojega dela, lahko pa 
to oceni izvedenec za tvojo zvrst.

• Ste minulo noč spali isto kot ponavadi ali so bili občut
ki drugačni? - Povsem mirno. Isto kot vsako noč. Nobenih 
pritiskov ni bilo čutiti, le dopust na morju sem si želel pri
voščiti, agabom sedaj prestavil za teden ali dva.

• Kaj bi bila prioritetna stvar, če bi bili vi danes župan in 
imeli na voljo cel mandat? - Prvo, kar bi bilo potrebno raz
rešiti, je prostorska stiska v vrtcu, to je občinska dolžnost. 
Uidi v Osnovnih šolah bi bilo potrebno urediti nekatere 
prostore. Seveda bi bilo potrebno dokončati začeto Obrtno 
cono. Tildi v industrijski coni bi bilo potrebno pogledati, če 
imamo potencialne vlagatelje. To so recimo te stvari, kjer 
ne smemo »cincati«. Nadalje bi se predvsem posvetil Kra
jevnim skupnostim in jim poskusil ponuditi, seveda skozi 
skupno dogovorjene programe, katere bi izpeljali, čimveč 
sredstev. Krajevne skupnosti imajo svoje pravne zastopni
ke in tako tudi pravno odgovarjajo za svoj posel. Težava 
nastane, ko želijo KS več, kot lahko ponudimo. Ravno zato 
je tudi propadla prodaja gradu v Škrljevem.

• Kaj točno se je tam dogajalo? - Po pogodbi bi morala 
Občina samo v KS Šentrupert investirati približno 
600.000 do 700.000 mio SIT v dveh letih, če bi to sploh bilo 
dovolj, glede na zahteve po širini ceste, po kolesarski stezi, 
po pločniku, po razsvetljavi, itd. Tega OS ni mogel storiti, 
ker bi moral potem vse druge stvari dati na stran. Ne mo
reš zanemariti 15 preostalih KS, ki imajo ravno tako potre
bo po sredstvih.

• Kdaj bodo po vašem mnenju ljudje po Rodinah oz. 
tam, kjer še nimajo, dobili pitno vodo? - Pri tem vodovodu 
je prisotna prehuda birokracija. Oni (Komunala oz. Obči
na) niso dopustili, da bi bil vodovodni odbor glavna duša 
tega vodovoda. Gonilna sila bi moral biti odbor, ki bi bil se
stavljen iz tistih ljudi, ki vodo potrebujejo. Zdaj mislim pa, 
da se je stvar zapletla z raznimi projekti, dovoljenji, itd. Ko
munala želi po svoje, drugi po svoje, ta stvar pa je neznan
sko draga. Potrebno bi bilo sodelovati s krajani in se dogo
voriti, da oni pripravijo teren do določene faze, za kar bi bi
lo potrebno, bi organizirali tudi nadzorno službo, ostale 
stvari pa bi šle iz proračuna. Pa mogoče tudi za preostalo 
ne vse. Tako se je delalo tudi nekoč. Na ta način bi privar
čevali veliko denarja in vodovod bi lahko bil že v uporabi. 
Tako pa vprašanje kdaj bo.
• Kako in ali se da rešiti prostorsko stisko v vrtcu? - Seve
da se da, vedno se da. Jaz sem videl rešitev takrat, ko sem 
bil še župan, v odkupu nekdanje Dolenjke. (Ali ni preveč 
blizu cesta?) Poglej, ta stavba je res blizu ceste, a marsikdo, 
ki pa je bolj oddaljen oz. je na mirnejšem kraju, bi si želel 
take lokacije. Lahko bi šlo za menjavo, z morebitnim do
plačilom z ene ali druge strani. Mogoče, pravim mogoče, 
bi se že del CIK-a lahko preselil na to lokacijo, na ta način 
pa bi vrtec dobil nekaj novih oddelkov tik ob sedanjem vrt
cu. Morda tudi knjižnica. Morda. O tem sem se z Mercator
jem že pogovarjal, dobil sem že vse izmere in tudi že po
nudbo, a je bil mandat prehitro mimo. Novega župana pa s 
tem nisem želel obremenjevati. Spomnim se, da sem dobil 
izgubo, v kaši pa sem pustil 360 mio SIT. Pa tako dobro 
možnost smo imeli še za najem leasingaza 10 let...

• Kaj pa lahko pričakujemo v zdravstvu? - Kar se tiče 
zdravstva smo v eni čudni politično družbeni situaciji. Ta 
zadeva se naj po politični logiki čimbolj privatizira, kajti 
zakaj bi jaz koz župan skrbel za nove prostore Zdravstve
nega doma, jutri bo pa ta isti ZD dajal te prostore v najem. 
Če ima kateri zdravnik željo priti v Trebnje, naj pride, naj 
investira, naj odpre svojo ordinacijo tako, kot je recimo to 
storil dr. Kuzmanovič, kot je to storil dr. Kulaševič, itd. Širi
ti prostor Zdravstvenega doma po moje ni prava naložba. 
Morebitni najemnik prostorov v ZD zna tudi izsiljevati - 
znižajte mi najemnino ali pa grem. Zato pravim, da naj bo 
ZD to in takšen kot je, kdor želi delati »na svojem«, naj dela 
na svojem!

• Kako pa bi, ko sva že pri tem, rešili problem parkirišč 
pri isti instituciji? - Preprosto. Zadaj za ZD, oziroma od 
»Dolenjke« in ZD vse do gornjega vrtca. Tam je tako ali ta
ko vedno parkiranih 10 vozil. Zakaj ne bi to lepo uredili, 
poasfaltirali in tako pridobili 15 parkirnih prostorov. Pusti 
se nekaj dreves in grmičkov za lepši videz in konec koncev 
za senco. Paše blata se nebi raznašalo po cestah.

• Se vam zdi, da se v Trebnjem zadnje čase dogaja več? - 
Dejstvo je, da so se sredstva v ta namen v primerjavi z ne
koč povečala za petkrat, zato je tudi lažje nekaj organizi
rati. Sam sem zagovornik tega, da bi v samo Trebnje vložil 
najmanj sredstev za določene prireditve, ker Trebnje ima 
razvito gospodarstvo in gospodarstveniki zelo radi poma
gajo. Kar se tega tiče, so res vedno pripravljeni priskočiti 
na pomoč. Na račun njih bi v blagajni ostalo več denarja, 
katerega se lahko nameni drugim KS, ki gospodarstva ni
majo tako razvitega. Zakaj ne bi recimo godba enkrat ig
rala v Sela Šumberku, naj tudi oni vedo, da so v naši obči
ni. Godbi se da recimo 50.000 ali 100.000 SIT, domačini 
priskrbijo hranojn pijačo in je zabavno. Ali pa KS Svetinja, 
KS Dobrnič, KS Šentrupert, KS Čatež, KS Veliki Gaber, itd. 
Oni nimajo takorekoč koga prosit za finančno pomoč.

• Kako pa so vam všeč trebanjski sejmi? - Omenil bi le 
prostor. To absolutno ni sejemski prostor. (Kje bi ga pa vi 
namestili?) Prostor bolj primeren za sejem je za Občino. 
To je med Občinsko stavbo in menzo. Tam je prostor velik 
cca 15 x 40 metrov in to je to. Za tiste »štante« je tam zago
tovo dovolj prostora. Vendar sem bil tiho, nisem hotel

»zminirati« nekaj, kar so nekateri želeli narediti dobrega 
za naš kraj. Pa tudi nimam teh kompetenc. O javnih povr
šinah odloča Krajevna skupnost Trebnje.

• Kje vidite Trebnje čez 20 let? - Trebnje čez 20 let bo 
predvsem povečevalo kapaciteto družinskih hiš. Dvomim, 
da bo Trebnje dobilo kakšen velik poslovni objekt, ki bo za
posloval večje število delavcev, mislim, da se bo še bolj raz
vijalo malo gospodarstvo. Obrtniki, podjetniki, trgovci, 
itd. Predvsem mislim, da se bo to gospodarstvo odvijalo 
med obema priključkoma avtoceste, kjer je tudi po urba
nističnih načrtih določen prostor za pozidavo. Imamo do
bro lokacijo, saj v krogu cca 50 -60 krn zajamemo kraje kot 
so Sevnica, Novo mesto, Črnomelj, Žužemberk, Ljubljana, 
Ivančna Gorica, Grospulje, Ribnica, tudi Celje, Trbovlje, Kr
ško, Metliko, Litijo in tako naprej, kar pa je za obrtnike zelo 
pomembno. Poudarek bi dal tudi na prebivalce, menim, 
da bo Trebnje čez 20 let imelo kakšnih 2.000 prebivalcev 
več, kot jih ima sedaj, občina pa cca 6.000 več. Imamo pre
krasne sončne parcele na zahodu, tu mislim predvsem na 
Štefan in še naprej, ravno tako na severu proti Cvibljam, 
da ne omenjam lepih krajev ob Mirni, Šentrupertu in tako 
dalje ter naših vinskih goric.

• Kaj bi bila največja pridobitev za naš kraj ali občino? - 
Srednja šola. Pa ne kakršna koli, temveč gimnazija. Treb
nje mora dobiti Srednjo šolo, Trebnje ima to pravico in Ju
di dolžnost. Če še malo uredimo cestne povezave, so Žu- 
žemberčani v naši šoli, tudi Gabrovka prej kotira k nam, 
kot proti Litiji, da ne omenjam vseh domačih otrok. Že 
pred leti sem na vse kriplje pritiskal na ministra Gabra, pa 
mi je jasno rekel, da ne bom uspel. Odvrnil sem mu, da 
zahteva bo, kajti če je SŠ dobila Litija, ki ima SŠ tako v Tr
bovljah kot tudi v Ljubljani, pa nima nič več prebivalstva, 
potem jo moramo imeti tudi mi. Žužemberk se mogoče res 
bolj usmerja proti Novemu mestu, a smo mi 10 km bližje. 
In če se bo šolar vozil z avtobusom v šolo 15 minut manj, 
mu bo verjetno tudi bolj ustrezalo. 'Uidi Trebanjci odhajajo 
v Ivančno Gorico, Ljubljano ali v Novo mesto. Saj ne, da po
tem ne bi smeli, ampak naj imajo še eno izbiro več. Prostor 
za šolo pa je rezerviran pri sedanji OŠ oz. pod pokopališ
čem. Uidi tu je možno preseljevati dejavnosti in ljudi. Naj
bolj primerna lokacija za srednjo šolo bi bila tam, kjer je 
sedaj stara OŠ, zato bi se morali dogovoriti, če je možno tis
te dejavnosti in ljudi prestaviti v nove prostore pod poko
pališče. Mislim, da bi se v nove prostore vsak rad preselil...

• Nekateri so mnenja, da bi bilo potrebno povečati 
Športno dvorano? - Ne, po moje je sedanja dvorana dovolj 
velika. V največjih uspehih trebanjskega športa je bila res 
polna, a to se zgodi nekajkrat na leto, sedaj se to ni zgodilo 
že več let. Pa tudi takrat, ko so se ti uspehi dogajali, bi v dvo
rano prišlo še maksimalno 300 ljudi. To pa zato, ker ima 
Trebnje zaenkrat še premalo prebivalcev. Morda čez 20 let, 
ko nas bo nekaj tisoč več. Ali pa že prej mogoče. Trenutno 
pa menim, da to ni prioritetna stvar. Poglejte, dvorane so 
neverjetno drage, še posebej pozimi. Namreč, tudi takrat, 
ko je dvorana prazna, jo je potrebno ogrevati, kajti dvora
na sc ne segreje na 20 ali 25 stopinj v nekaj urah, tempera
turo je potrebno držati skozi celo zimo. In če bi se Občina 
spustila v ta projekt, bi se takoj našli ljudje, ki bi rekli - za 
vrtec ni denarja, za tiste, ki žogo »preganjajo« pa je??? Je 
pa, nične rečem, dvorana nekoč potrebna.

• Pa bazen? - Bazen bi moral biti zgrajen že zdavnaj, že 
okrog leta 1985. V načrtu je bil tam, kjer je nekoč že bil. 
Med H1 in železnico. Imamo vodo iz Temenice, ki spada v 
2. kakovostni razred (od 1 do 3) in ta se tudi zaradi dobre 
kanalizacije po Štefanu, Pristavi, itd ne bi poslabšala. 
Zemlja je občinska, lahko bi jo še tudi dokupili. Z relativno 
majhnimi stroški bi lahko naredili bazen. Potrebno bi bilo 
narediti jez, kakšen peščen filter, itd, pa je. Lahko bi bil tu
di lesen, če ne bi bilo denarja. 'Uidi v Šmarjeških Toplicah 
je bil 40 let lesen, ko pa so prišli spet do denarja, so ga ob
novili. A Trebanjcem ne bi bilo všeč, če bi lahko že 20 let 
plavali v njem? Do sedaj bi se nabralo toliko denarja, da bi 
ga lahko mogoče že obnovili. Boste rekli - lesen??? Bolje 
kot nič. Začetek pa vendarle je. Najprej vzemimo to, da bi 
se lahko v njem učili plavati naši otroci in vnučki. To je ve
lika prednost. Druga stvar pa je, da si dandanes le ma
lokdo lahko privošči morje. Nekoč so imele firme svoje pri
kolice po obali, pa je bilo lažje, danes pa si en delavec s 
120.000 SIT plače in otroci težko privošči morje.
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• Mogoče še beseda o trebanjskem gradu? - Ga bomo 
kdaj obnovili? - Ne, ne verjamem. Se tudi ne izplača. Če bi 
ga hoteli adaptirati, bi za isti denar lahko naredili tri take 
gradove. Seveda ne bi delali metrskih sten, drugače pa bi 
lahko bil povsem identičen. Ker pa gre za spomeniško var
stvo, mora ostati tako kot je. Lastnica je Čehinja in ima 
tudi potomce, a tudi njej, logično, adaptacija ni v interesu. 
To pomeni, da se bo verjetno stanje grada z leti slabšalo, 
dokler se ne bo zrušil. (Ali ni grad nekakšen ponos 
Trebnjega?) - Ta grad za Trebnje nima neke zgodovinske 
vrednosti, stalno so z njim prekupčevali, nihče pa ni nič 
vanj vlagal. V njem si sicer rojeni številni Trebanjci, 
najbolj znan je Friderik Baraga, a to je tudi vse.

• Za konec še beseda o mrliški vežici? -Jaz sem bil proti 
mrliški vežici, llidi povedal sem, da je desetkrat bolj po
memben bazen. Poglejte, samo dvakrat se je do sedaj zgo
dilo v vseh teh letih, odkar imamo mrliško vežico, da tret
jega nismo imeli kam položiti. Predlagal sem tudi, da bi za 
en dan ležal na naše stroške na primer v Novem mestu, a 
ni bilo prav. Tlidi v Ljubljani se včasih čaka zaradi istih 
razlogov po 4 ali celo 5 dni, da pride na vrsto. Tlikaj v Treb
njem je pa problem, ker da ni v redu in da grdo zgleda in 
tako dalje. Nesmisel. Pa tudi s ceno smo »fejst« mimo 
usekali. Rečeno je bilo, da bo 90 mio SIT, na koncu je 
prišlo pa še enkrat več. Saj ne rečem, saj ne škodi če je, 
ampak tudi to, že zaradi mladine, ne bi smela biti 
prioritetnastvar.

(Goran Smuk)

OPRAVIČILO!
V prejšnji številki smo pod sliko trebanjskih ma- 
žoretpomotoma zapisali, da so na sliki mažorete 
iz 'Trebnjega in Laškega. Na sliki so bile le mažo
rete iz Trebnjega, mlajše in starejše. Za napako se 
prizadetim opravičujemo.

Uredništvo

GREDA
Tovarna sadnih izdelkov, d.o.o. 

Industrijska prodajalna

skrbimo za živali
VETERINARSKA POSTAJA Trebnje 

Pekel 8, 8210 Trebnje 
Tel.: (07) 3482-120, F3X: (07) 3482-121 

AMBULANTA MOKRONOG:
Tel.: (07) 3499-014

* Veterinarska postaja Trebnje d.o.o. je odprta ob 
delavnikih od 7.-15. ure.

* Ambulanta za male živali: delavnik od 7 - 8.30 ure, 
torek 16.-18. ure

* Dosegljivi smo 24 UR na tel. št. (07) 3482-120

V skrbi za zdravje vaših živali opravlja Veteri
narska postaja Trebnje d.o.o. naslednje storit
ve:

• zdravljenje domačih živali na domu (terenu)
• ambulantno zdravljenje malih živali
• lekarniško dejavnost

Na terenu opravljamo vsa veterinarska stro
kovna opravila kot so ustrezna preventiva, od
krivanje bolezni in zdravljenje živali, kirurški 
posegi, umetno osemenjevanje domačih živali, 
zdravljenje plodnostnih motenj, pregledi na 
brejost, svetovanje in izdaja zdravil.

Specialistična veterinarska opravila v ambu
lanti za male živali: diagnostika in preventivna 
cepljenja, zdravljenje bolnih živali, laboratorij
ska diagnostika, kirurški posegi, svetovanje o 
negi, vzdrževanje in prehrana hišnih ljubljen
cev.

V priročni veterinarski ambulanti so na voljo 
pomožna veterinarska zdravila z nasvetom ve
terinarja, namenjena preventivi in zdravljenju 
živali, krmila za različne vrste in kategorije ži
vali, sredstva za zatiranje zajedavskih bolezni, 
razkuževanje hlevskih površin in odpravljanje 
mrčesa in zajedavcev, vitaminsko mineralni 
dodatki, dietna prehrana in kozmetika za male 
živali, strokovni nasveti.

Veterina Trebnje
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■ ZA DOBRIM KONJEM SE KADI

CAJTNG 
V BULVARJU

Bulvar, najbolj rumeni del Slovenskih novic, se, odkar se 
v njem več piše tudi o Trebnjem (novinarka Dela Zdenka 
Lindič Dragaša ima namreč v njem svojo rubriko "Malo 
južno”) tudi na našem koncu zelo dobro prodaja. To smo 
izvedeli že kmalu v jutranjih urah tisto sredo, ko smo pre
jeli klic, da smo omenjeni v omenjeni prilogi SN. Gospa 
Dragaševa je namreč med drugim zapisala, "da se bo ne
katerim še hudo kolcalo po županskih časih Marice Ško
da" in pri tem omenila tudi Cajtng. Škoda, ker je gospa

Odkar ni več urednik Bulvarja Bojan Požar, menda 
ni rumena priloga SN več tako brana. V Trebnjem 
pa branost narašča. Na račun Cajtnga ali županje?

Dragaševa pozabila dopisati, da se bo kolcalo kar večini 
prebivalcev naše občine, saj je Marica na županskih volit
vah zmagala z večino glasov. Nam pa se bo zagotovo, saj 
smo od nje vsak mesec dobili lepe denarce ... Milijon? 
Dva? Naj ostane to poslovna skrivnost, čeprav se nam sta
nje na transakcijskem računu na račun županje ni pove
čalo niti za tolar. Smrk, smrk, županja, pomagaj!!!

(gsm)

■ KZ TREBNJE ZA SVOJE STRANKE

POZDRAV POLETJU
KZ Trebnje je v soboto, 2.julija kot darilo svojim zvestim kupcem pri
redila zabavno prireditev z naslovom »Pozdrav poletju«. Prireditev je 
potekala pred prodajnim centrom KZ Trebnje v Starem trgu. Za za
bavo so poskrbeli Saša Lendero, narodno zabavni ansambel Efekt ter 
mladi harmonikaši, prireditev pa je povezoval Mile Bitenc. (mos)

Na prireditev je prišla množica ljudi, kar samo potrjuje, 
da so kupci s ponudbo in storitvami KZ Trebnje zadovoljni.

■ ZA OBNOVO ŠOLSKEGA IGRIŠČA

PRIČAKOVALI 
VEČ LJUDI

Eden izmed najodmevnejših dogodkov v mo, da je domačinom pošla sapa, končni 
sklopu letošnje prireditve Iz trebanjskega rezultat pa je bil 5:1. Za domačine je zadel 
koša je bil nedvomno dobrodelni nogo- Dejan Smuk. 
metni turnir, ki se je odvijal v petek od 18. Sledila je tekma drugega para, tu sta po- 
ure dalje na šolskem igrišču v Trebnjem, merili ekipi POP TV-ja in Ekipe (športni 
Turnir žal ni privabil toliko gledalcev, kot dnevnik), z 1:0 pa so slavili POP TV-jevci,

KOLIKO IN KDO $0 PRISPEVALI 
ZA OBNOVO ŠOLSKEGA IGRIŠČA?
Metropolis Mediad.o.o. Ljubljana-250.000 SIT, Grading, Mirko Kurents.p. -150.000 
SIT, Sled d.o.o. Novo mesto -100.000 SIT, Franci Urbič s.p., Trebnje - 50.000 SIT, Gra
da Agnič, Peter Agnič s.p. - 50.000 SIT, NLB Trebnje - 50.000 SIT, Podjetnik iz Trebnje
ga-50.000 SIT, Aktivna Slovenija- 25.000 SIT, Vito Rožej - 25.000 SIT

Podjetje Trimo d.d. jeza nakup igral Osnovni šoli Trebnje nakazalo 1.000.000 SIT.

DROT, Elektronabava Ljubljana in podjetje Metropolis Media d.o.o. Ljubljana bodo 
menda poskrbeli za reflektorje in pripadajoči elektromaterial za osvetlitev nogo- 
metnegain košarkaškega igrišča, kar naj bi bilo ocenjeno na več kot 3 mio SIT.

bi se za tako veleprireditev spodobilo, a to ki so se tako uvrstili v finale. V tekmi za 
nikakor ni motilo akterjev. Oni so prišli in tretje mesto so se nogometaši Trebnjega in 
svoje naredili, seveda pa jim gre za to veli- Ekipe razšli neodločeno, rezultat je bil 1:1, 
ka zahvala. po streljanju kazenskih strelov pa so bili
Tlirnir se je pričel s tekmo med Slovenski- boljši nogometaši Ekipe, ki so tako osvojili 
mi velikani in domačo ekipo Trebnjega, tretje mesto na turnirju. Tudi tokrat je gol 
Zvezdniki so igrali mirno in šele na koncu za Trebanjce v rednem delu dosegel Dejan 
prvega dela je Primožu Glihi uspelo prvič Smuk.
premagati domačega vratarja. V drugem V tekmi za prvo mesto so se "udarili" slo- 
delu je šlo zvezdnikom lažje, predvideva- venski nogometni zvezdniki in POP TV-

jevci, s končnim rezultatom 5:2 pa so tudi 
tokrat slavile nogometne zvezde, velikani, 
mojstri ali kakorkoli se jim že še lahko re
če. Zvezdniki se pod vodstvom idejnega 
vodje Primoža Glihe po celi državi udele
žujejo raznih tovrstnih dobrodelnih tur
nirjev, dobro voljo pa vedno pokažejo tudi 
nogometaši POP TV-ja in Ekipe. Četrta eki
pa je vedno domača in ravno ta se, pona
vadi v prvi tekmi turnirja, vedno pomeri s 
slovenskimi velikani. Zmagovalci vseh do
sedanjih turnirjev so bili vedno zvezdniki, 
kar pomeni, da še niti enkrat ni uspelo nji
hov "skalp" dobiti športnemu dnevniku 
Ekipa ali POP TV-ju, da ne omenjamo do
mačinov.

(Goran Smuk)

KDO JE IGRAL?
Tudi preko naših vrstic je bilo omenje
no, da bo za ekipo domačinov igrala 
ekipa Interflash, ki je večkratni občin
ski prvak v malem nogometu, a so se or
ganizatorji premislili. Na turnirju so na
to nastopili tisti, ki so prispevali za ob
novo šolskega igrišča. "Če bi zaigral In
terflash, bi padla tudi ekipa zvezdni
kov", je bilo slišati med ljudmi, organi
zatorji pase še krepko zavedajo, da se je 
bolj pametno oddolžiti tistim, ki dajo 
denar... Rezultat tako ali tako ni bil po
memben. In kot je v šali dejal Dejan 
Smuk: "Mi smo pravi gostitelji. Pustili 
smo, da nas zmagajo..."______________
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■ TREBNJE

STIL KVARTET
Trebanjska zasedba, ki prepeva črnsko duhovno glasbo, 
imenovana Stil kvartet, si seveda, tako kot vsi glasbeniki, 
želi prodreti tudi izven meja trebanjske občine. Kot smo 
izvedeli se za sodelovanje dogovarjajo z Otom Pestner

jem. Menda je Oto opazil njih in navezal stike, fantje pa 
so ponujeno priložnost zagrabili. Upamo, da jim jo bo us
pelo tudi obdržati in z Otovo pomočjo razbiti led ter se 
prebiti med zvezde. Zagnani fantje si to nedvomno zaslu
žijo ... (gsm)

RENAULT

LAST MINUTE POPUST
V AVTO CENTRU VOVK!

Z NOVIM AVTOM NA POPUST! 

'CLIOs klimo že od 1.957.000 SIT
■ MODUS s klimo že od 2.495.000 SIT

■ MEGANE z avl. klimo že od 3.343.000 SIT

* LAST MINUTE!
Obiščite salon AC VOVK

in ujemite najugodnejšo ponudbo!

Avto Center Vovk d.o.o,

Obrtniška 4, Trebnje

07/3481-722
Marjan

07/3481-724
Simon

■ Doktor, velik problem imam! Recite, gospodična. Joj, 
noben moški me ne more zadovoljiti. Pa saj rešitev je 
očitna! Poskusite z dvema! Saj sem že poskusila z dvema. 
Ibdi s tremi. In s štirimi. Pa me še nihče ni nikoli zadovo
ljil! Ja, pa poskusite s petimi ali desetimi... Gospod doktor, 
tudi to sem že dala skozi... Saj vi ste medicinski fenomen! 
Fenomen, tako je. gospod doktor, fenomen, ne pa kurba 
kakor se govori po vasi.

■ Mož reče ženi: Če me kdo kliče po telefonu, reci, da me 
ni doma! Telefon zvoni in žena reče: Mož je doma! 
Mož sliši, pa reče: Ali ti nisem naročil, da rečeš, da me ni 
doma? Žena možu reče: Saj ni bil telefon za tebe!

I TREBNJE ptsmu,.

TEKMOVANJE V 
SPRETNOSTNI VOŽNJI

*Četrta tekma DP v spretnostni vožnji z motocikli, ki jo je po letnem programu 
Zveze moto klubov Slovenije organiziral Moto Klub Trebnje. Trebanjci so imeli 
letos nadvse lepo sončno vreme za pripravo tekme, na kateri je svoje spretnosti 
pokazalo 39 tekmovalcev ter 3 tekmovalke. Tekma je potekala na že znani lo
kaciji pred Gasilskim domom. Ogledalo si jo je preko 300 obiskovalcev. Tekmo
valke in tekmovalci so tekmovali v 7-ih različnih kategorijah in sicer v razredu 
Lady's Cup sta nastopili dve tekmovalki; v razredu do 350 ccm je nastopilo se
dem tekmovalcem, Trebanjci so pobrali prvo in tretje mesto, zmagal je namreč 
Anže Vovk, tretji pa je bil Bojan Arih; v pokalu od 350 do 750 ccm je nastopilo 
osem tekmovalcev, zmago pobral sinjanez Prosenik ml. predočetomjanezom 
Prosenikom st., tretje mesto se je pa za las izmuznilo predsedniku ZMSK Leo
poldu Pungerčarju, prav tako članu domačega MK Trebnje; v razredu nad 
750ccm je nastopilo pet tekmovalcev, Trebanjci pa žal nismo imeli svojega tek
movalca; v razredu enduro-cross do 650ccm je nastopilo pet tekmovalcev od tega trije Trebanjci, drugo mesto je osvojil 
nečak Anže Vovk pred stricem Igorjem Agničem na tretjem mestu. V okviru prireditve pa je podjetje AC Vovk iz Trebnje
ga, ki je pred kratkim postal uradni prodajalec in serviser znamke Tomos, organiziralo pokal Tomos v katerem so nas
topali fantje od 12-ga do 16-ga leta starosti. V tej kategoriji je nastopilo devet Trcbanjcev. Zmagal je Rok Rajar, drugi je bil

• -ro. w
»i r * „
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Rok Vovk, tretjipaAnžeVovk. (Marko Prosenik)

SVETINJA

REM-u ŠE EN TURNIR
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Naslednji dan je Drago praznoval v ™ (Ji
, ^40. rojstni dan. Čestitamo! Drugouvrščena ekipa - Svetinja

V nedeljo, 3. julija je na nogometnem igrišču v Svetinji od 14.30 do 21.00 ure potekal nogometni turnir Svetinje za pokal 
Gostišča Hribar. Na turnirju je nastopilo šest ekip, ki prihajajo iz suhokranjskega dela trebanjske občine. Skupino A so se
stavljale ekipe Svetinje, Šahovca in Kozjaka, skupino B pa 
Dobrničani, Vrbovčani in nogometaši Rem-a. Ravno Re- 
movci so na koncu tudi prepričljivo slavili, ostalih 5 ekip pa 
je dokaj izenačenih. Rem je torej osvojil prvo mesto, v fi
nalnem obračunu so premagali domačo ekipo Svetinja s 
6:0, pri tem pa so domačini kar trikrat zadeli vratnico. Tek
ma za tretje mesto med Kozjakom in Dobrničem se je kon
čala 3:1, omenjene 4 ekipe pa so prejele tudi pokale Gostiš
ča Hribar. Tlirnir sta s praktičnimi nagradami podprla tudi 
Tramš d.o.o. in Cajtng.
Pred tekmama za 1. in 3. mesto so ekshibicijsko tekmo odi
grali tudi otroci. V tekmi med Svetinjo in Šahovcem so bili s 
6:3 boljši otroci iz Svetinje. (
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CHEMCOLOR Sevnica d.o.o., Dolnje Brezovo 35, Sevnica 

Tel: 07/816-35-50, Fax: 07/816-35-64; www.chemcolor.si

Proizvodni program:

•LESOTONInECO-KOLOR
lazim premazi, od osnovnih do debeloslojnih premazov
•SALONITKOLOR in BETON KOLOR
premazi za zaščito strešnih kritin in osblih betonskih površin
•TEMEUNI PREMAZI
temeljni premazi za les in kovino 
•POKRIVNI EMAJLI 
pokrivni emajli za les in kovino 
laki za les in laki za čolne 
•BARVE ZA ZIDOVE 
notranje in fasadne 
bele in niansirane 
•PARKETNE LAKE

AKCIJA!!! AKCIJA!!! AKCIJA!!!
Želite zaščititi ali obnoviti lesene površine na hiši in njeni okolici - ograje, 
opaž, ostrešje, vrtne ute? Za vas smo pripravili posebno ugodnost! 

Pridite v CHEMCOLOR SEVNICA d.o.o. na Dolnje Brezovo (6,5 km 
izven Sevnice proti Krškem na levem bregu reke Save) in kupite 

zaščitni premaz za les LESOTON po izredno ugodni ceni:
650 SIT/LITER + DDV!!!

tel
informatik: a.
računalniški inženiring

Tel: 07/ 816 33 10
Sevnica, Glavni trg 26

PCX PONUDBA 
MESECAcomputers

RAČUNALNIK PCX EKTRA2 +

SUKA JE SIMBOLIČNA.

AMD SEMPRON 2800 
256 MB DDR PC4DO 
Disk 80 GB,
CD-RW 52X32X52 
Zvočniki 1 2DW 
Darilo

SAM D

6 9.990
SIT

► interflash
po vse] sloveni)!

Občina Trebnje

[) Trimo
1 TOREK* Ji

#23
1 FtonceRom^S™

Nameless
Pokerheads

Slon in sadež
3 dnevna karta 2500 
predprodaja 2000

D'Nwb

tekmovanje neuveljavljenih bandov 
Sllencla 

šov z ognjem

turnirji v
košarki, nogometu, odbojki, taroku...

drunVrVbase stage
DJ trip, DJ plankton

delavnice
body painting, masaža, čarovnik..

Peter Lovšin
Zablujena generacija

Zaka pa ne (s Šerbl)

^1.! !•! !!!•>

____ dnevni program, DJ Vojc

Obrtniška 33, Trebnje Tel.: 07/3460-700 
oMUVi^^.0.0. panjan.trebnje@siol.net; www.panjan.si

POOBUKCEIII PRODRJRLEC in SERVISER VOZU SKODA ZA DOLERJSKO

Dolenjske lekarne Novo mesto, p o. 
Kandijska cesta 1 
8000 Novo mesto 
telefon: 07 393 29 00 
telefaks: 07 393 29 25

DOLENJSKE
LEKARNE

Ob spominskem dnevu 
občine Trebnje - 

Baragovem dnevu 
se z lepimi željami 

pridružujejo 
Dolenjske lekarne.


